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OPINIÓ ' 

Mar Medina, responsable de Gobernación de l PP de Vinaros: 

"La seguridad ciudadana es un 
problema creciente en Vinares" 

www.ppvinaros.es 

Cuando falta menos de un año para las próximas elecciones municipales, 
¿qué balance realiza de la gestión del equipo de gobierno del PSOE-PVI? 
Es difícil realizar un balance de una gestión que es prácticamente inexistente. 
El Equipo de Gobierno se limita a dejar pasar los días, actuando en demasiadas 
ocasiones por inercia, y sin ofrecer a los vinarocenses nuevos proyectos que 
ilusionen y que además generen empleo, riqueza y prosperidad a nuestra 
ciudad. 
Pienso que un equipo de gobierno debe liderar, tener el empuje suficiente 
para ser la locomotora de la ciudad, que tire del carro en los momentos difíciles 
pero ningún concejal del equipo de gobierno está por la labor, por lo que 
desgraciadamente, se han convertido más en un lastre que en la locomotora 
que deberían ser. 

la seguridad ciudadana es uno de los problemas que padece Vinaros, 
¿cómo valora la gestión del Equipo de Gobierno en este tema? 
La seguridad ciudadana es un tema complicado y por eso requiere de un 
esfuerzo mayor si cabe. En octubre de 2007, cuando presentamos nuestras 
propuestas para los presupuestos del año 2008 solicitamos el incremento de la 
plantilla de la policía local, y no se nos hizo caso. En 2008 volvimos a solicitarlo 
y de nuevo se obvió esa propuesta, y ahora lo estamos pagando todos. 
Necesitamos una plantilla de policía local adecuada, que esté presente en 
todas las calles de nuestro municipio y que genere en los ciudadanos la 
sensación de que pueden caminar tranquilos por nuestras calles. 

Desde el Equipo de Gobierno se prometió la comisaría de policía, 
¿en qué punto se encuentra esta infraestructura tan necesaria 
para nuestra ciudad? 
Es uno más de los incumplimientos reiterados de un equipo de gobierno 
del que ya se ha perdido la cuenta de las cosas que ha prometido y no ha 
cumplido. 
Los ciudadanos recuerdan que prometieron que la comisaría estaría en 
marcha en el año 2005, y a pesar de que el Ayuntamiento cedió los terrenos 
hace dos años seguimos sin tener noticias de la comisaría. 
Ni tan siquiera la policía administrativa, como en un principio se anunció, 
sabemos si llegará a Vinaros y mientras tanto decenas de vinarocenses deben 

ir cada semana a renovarse el pasaporte a Castellón, etc. Yo me pregunto: 
¿dónde está el afán reivindicativo del Sr. Romeu con el Gobierno central? ¿No 
le interesa molestar a sus superiores? 

El Partido Popular ha denunciado el aumento de delitos en nuestra 
ciudad, ¿les han ofrecido alguna respuesta desde el Equipo de Gobierno? 
Ninguna respuesta. En el pleno del Ayuntamiento le hemos preguntado 
reiteradamente sobre el aumento del número de delitos y la respuesta siempre 
ha sido o la callada o negar la evidencia que padecen todos los ciudadanos. 
Es lamentable como el alcalde nos tiene acostumbrados a silenciar los 
problemas que ocurren en nuestra ciudad y esperar que pase la tormenta sin 
dar explicaciones pero desde el Partido Popular seguiremos exigiendo que se 
nos entreguen los datos de delitos que tiene la Subdelegación del Gobierno 
y que esconde porque demuestran que Vi na ros no es una ciudad segura y los 
delitos continúan creciendo. 

Usted ha puesto de manifiesto en múltiples ocasiones el 
incumplimiento de acuerdos plenarios por parte de Romeu y Balada, 
¿qué explicación le encuentra? 
Y no solamente los incumplen, sino que además se vanaglorian de hacerlo, en 
un claro acto de rebeldía democrática e insumisión a la legalidad. 
El pleno aprobó por mayoría absoluta no permitir la torre de 25 alturas en el 
Champion, aprobó por mayoría absoluta también que el Cervol sea zona verde 
y no residencial, y ellos siguen sin iniciar expediente para dar cumplimiento 
del acuerdo plenario, ¿qué podemos esperar de unos concejales que no 
respetan los acuerdos plenarios?, ¿qué garantías ofrecen a los ciudadanos 
unos dirigentes que solamente respetan las decisiones que les gustan?, ¿no es 
esto empobrecer a la democracia? 

Usted también es la responsable del PP en el área de Participación 
Ciudadana, ¿qué balance realiza de esta concejalía? 
Esta concejalía, tal y como está enfocada ahora, es perfectamente suprimible. 
Solamente sirve para que la concejala lea en el pleno las preguntas que le 
pasan unos señores para mayor lucimiento del alcalde ante las cámaras y nada 
más. Además los vinarocenses están pagando una asesora de participación 
ciudadana, nombrada a dedo por Alcaldía, que cuesta más a las arcas 
municipales que las acciones que se llevan a cabo desde la concejalía, por lo 
que pensamos que si el alcalde tuviese un mínimo de dignidad, eliminaría ese 
puesto de trabajo que nada aporta a la ciudad. 

En caso de gobernar, ¿qué iniciativas llevaría adelante el Partido Popular 
para mejorar y dinamizar la Concejalía de Participación Ciudadana? 
Dinamizar el tejido asociativo de nuestra ciudad y abrir el Ayuntamiento a 
todas las entidades y asociaciones de nuestra ciudad, es básico establecer 
cauces directos de comunicación entre los ciudadanos y sus representantes 
políticos. 
El Partido Popular defiende como un pilar básico la participación ciudadana, 
pero de todos los colectivos, no solamente de aquellos que por ser afines se les 
da un protagonismo y relevancia que no tienen en el conjunto de la sociedad. 

Para finalizar, el PSOE y PVI les acusan a menudo de practicar una 
oposición destructiva, ¿qué opinión le merece estas declaraciones? 
Creo que los vinarocenses son suficientemente inteligentes como para ver 
quienes tienen una actitud constructiva y quienes no. Los vinarocenses ven 
los discursos demagógicos y fuera de la legalidad del alcalde en los plenos 
y esa es la mayor demostración de que es el equipo de gobierno quien, aun 
sabiendo que los ciudadanos no confiaron en ellos en las urnas, no han 
buscado en ningún momento ni el diálogo ni el consenso. 
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El BLOC organitza una jornada de treball 
pera tots els regidors i secretaris locals de la comarca per 
analitzar la nova llei valenciana de regim local 

www.blocvmaros.net 

'il • coalició , 
"'-" comprom1s 

. coa: t1ccompromis.net 

La setmana passada el BLOC del Maestrat-Eis Ports va organitzar una jornada 
de treball per tal d'analitzar la nova Llei Valenciana de Regim Local. La reunió 
va ajuntar a Benicarló diferents regidors i regidores de la comarca deis Ports 
i el Maestrat, on a més a més de discutir propostes i alternatives per a les 
comarques del nord de Castelló es va valer estar al dia d'aquesta nova Llei. 
Per Domenec Fontanet, regidor del BLOC a Vinares, aquesta trabada va ser 
molt important perqué "el BLOC vol estar a l'última i en aquest casi grades 
a l'assessorament jurídic facilitat pel mateix partit hem pogut conéixer 
de primera ma aquesta nova Llei" i matisava que "aquestes jornades de 
formació són per oferir un millor servei al ciutada'~ 
Per altra banda, el secretari comarcal del BLOC es felicitava per aquestes 
iniciatives perqué "estem tenint una visió conjunta des de la comarca i 
sobretot en un aspecte tan important com aquest" i explicava que"aquesta 
Llei és la que regula com ha de funcionar un ajuntament políticament, a 
partir d'ara". Una llei que els diputats autonomics de la Coalició Compromís 
van votar a favor perqué "tot i no ser una Llei perfecta'~ per als nacionalistes 
és una llei feta des de la municipalitat dins del marc de la Federació de 
Municipis i Províncies en que el BLOC té representació, i on en les diferents 
comissions el diputat autonomic del BLOC, Enrie Morera, ha pogut aportar 
algunes modificacions que pel seu interés han estat aprovades. 

El BLOC Vinaros denuncia l'incompliment del plec de condicions d'UTE 
FCC-Fobesa en qüestions de neteja viaria i manteniment de jardins 

Domenec Fontanet: "amb una previsió d'un any d'acabar la concessió del contracte 

d'UTE FCC-Fobesa sobre la recollida de residus só li ds urbans, neteja viaria, neteja de 

platges i papereres i manteniment i conservació de jardins, el nostre Grup Mun icipal 

només fa que arreplegar que ixes pel mal estat en qué es troba la nostra ciutat en neteja 

i manteniment de jardins . Hi han zo nes del poble que estan netes, pero en d'altres fa 

falta ampliar la freqüéncia de neteja i manteniment d 'espais púb li cs enjardinats". 

El regidor i portaveu del BLOC a I'Ajuntament 
de Vinaros, Domenec Fontanet, ha estat 
contundent en afirmar que "duran t aquests anys 
que UTE FCC-Fobesa ha estat la concessionaria 
de la neteja viaria del poble i el manteniment i 
conservació de jardins no ha estat a /'altura que 
correspon. Deis 202.000 € (32 milions de ptes.) que 
paguem mensualment no es corresponent aquests 
diners amb el servei que presta al nostre poble': 
Fontanet segueix dient que "al Grup Municipal 
del BLOC ens arriben constantment queixes perla 
falta de manteniment deis jardins i les p/aces, com 
la p/a~a de Sant Andreu, el Poblat lberic de /'Ermita 
que esta abandonat i només es neteja dies abans 
de Sant Sebastia quan hi ha afluencia de gent 
o la falta de poda d'algunes po/meres de la part 
acabada del passeig, incomprensible a principi de 
temporada estival com este m': 
El regidor nacionalista continua dient "la quan
titat que s'esta pagant per part de /'ajuntament 
sense cap dubte ha de donar un resultat molt 
millar. Les crítiques deis ciutadans són més que 
justificades, pero a nosaltres, com a gestors pú
b/ics, ens sembla que s'esta pagant bé i que les 
adjudicataries han de fer un esfor~ cada dio més 

gran per aconseguir que la nostra ciutat no esti
ga tan bruta i abandonada". 
Un altre problema que des del BLOC hem 
detectat és la gran quantitat d'excrements de 
gossos que hi han pels carrers "els ciutadans 
han de notar que per la quantitat de 202.000€ 
(32 milions de ptes.) mensuals la neteja de 
carrers i espais públics, s'ha de mil/orar i prestar 
una especial atenció a una de les queixes més 
recurrents deis ciutadans: els problemes causats 
pels excrements deis animals domestics a causa 
de l'incivisme d'alguns ciutadans, i la falta d 'espais 
per defecar e/s animals. Periódicament s'ha de 
realitzar accions conjuntes i coordinades amb la 
Policia Local amb campanyes de sensibilització i 
conscienciació contra aquest problema': 
Pertant, des del BLOC creiem que"s'ha d'advertir 
i si es dóna el cas, abrir un expedient sancionador 
sobre /'empresa adjudicataria del servei de 
recollida de residus sólids urbans, neteja viaria, 
neteja de platges i papereres i manteniment i 
conservació de jardins, UTE FCC-Fobesa, ja que 
els diners que s'esta cobrant mensualment no és 
corresponent amb el servei de qualitat que espera 
la ciutadania de Vinarós". 

S 
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Pinceladas 
de verde y de lardnja 

Las concejalías de ••• 
... Turisme y de Cultura han coordinado un 
programa de actividades veraniegas para 
promocionar el turismo familiar alabado hasta 
por el diputado Castejón. La Biblioplaya amplía 
horarios y fechas programando 33 actividades 
entre ellas, sesiones infantiles de inglés. Además 
de prensa local y nacional, habrá también 
prensa internacional y, este año, un carro 
para préstamos de libros a lo largo de la playa. 
Volveremos a tener visitas históricas guiadas, 
Nit de la Cultura con muchas más actividades, 
conciertos en la ermita, cine bajo la carpa, ciclo 
de cortos, Nit de les Reines del Carnaval, 
sopar de 1/agostins i pastissos, parque acuático 
con el iceberg durante dos semanas, cruceros 
a las Columbretes, etc. Como novedad este año 
tendremos las primeras jornadas gastronómicas 
del langostino y de la tapa del langostino, los 
mercados de artesanía y el mercado medieval. En 
un año de restricciones económicas, desaparecen 
el concurso de escultores de arena y la treko
aventura, haciendo posible la ampliación de 
actividades en tipo, cantidad y calidad. La 
mayoría son gratuitas y muchas cuentan con 
la colaboración de particulares y de entidades 
a quienes agradecemos su participación. El 
programa de actividades, además de en la Oficina 
de Turisme y en los puntos de información, puede 
descargarse desde la página web de Turisme. 

Nosotros, que nos leemos ••• 
.. . todas las publicaciones locales, hemos leído 
las declaraciones de la señora Barbé, en una 
entrevista preparada a su medida por la pluma 
ágil del PP, en la que nos acusa de inanición en la 
construcción de la residencia de la tercera edad 
y afirma que ello será su máxima prioridad 
cuando gobiernen. Probablemente el PP puede 
que lo tenga más fácil que nosotros porque 
siempre tendrá a mano a la familia de uno de 
los consel/ers cuyo negocio es precisamente la 
gestión privada de residencias. Pero este modelo 
de gestión tan privada y tan pegada al poder 
no es la que nos va, ni a nosotros, ni a nuestros 
socios ni, por supuesto, a los futuros residentes 
que la disfrutarán. La ruin acusación del PP de no 
haber hecho nada no se tiene en pie de ninguna 

forma porque en la pasada legislatura fuimos 
nosotros quienes elaboramos el proyecto de una 
residencia pequeña, que luego desestimamos 
para elaborar otro ... 

••• de otra mucho mayor ••• 
. .. que sacamos a concurso para su construcción y 
explotación que, tras que curiosamente, "quedara 
desierto'; la incluimos y ha sido aceptada dentro 
del segundo plan ZP en una primera fase que 
abarcará el centro de día y la mayor parte de 
las instalaciones y servicios necesarios para su 
futuro funcionamiento al completo. Está sacada 
a concurso y es inminente su adjudicación 
¿Dónde está la inanición? Difícil lo tienen, 
pero si el PP llegase a gobernar en la próxima 
legislatura, se encontraría con que la residencia 
estará construida en un 60% con fondos, no de 
la Generalitat ni de la empresa de la familia del 
conselfer, sino del Gobierno de Madrid. Pero 
como continuaremos gobernando en Vinaros, 
cuando la alternancia se produzca dentro 
de muchos más años, el PP se la encontrará 
construida y funcionando al 100%, y no como 
a ellos les ocurre, por ejemplo, en la ampliación 
del hospital en la que sólo está abierta Urgencias 
porque para abrir los quirófanos, habitaciones, y 
demás instalaciones no les queda un euro para 
ampliar las plazas necesarias. 

Resulta curioso como ••• 
... que mientras que los expedientes presentados 
por los funcionarios del Ayuntamiento para las 
obras del primer y del segundo plan ZP no han 
tenido ningún tipo de reparo en Madrid, porque 
han sido aprobados de forma inmediata y todas 
las obras están acabadas, a punto de acabar, o 
para inminente comienzo las del segundo plan ZP, 
los expedientes que han elaborado estos mismos 
funcionaras para las obras del Plan Confianza 
del señor Camps no paran de tener problemas, 
defectos, errores - y más que tendrán- y nos son 
devueltos una y otra vez más desde la Generalitat 
con exigencias cada vez más grotescas. Los 
del PP justifican a la Generalitat exigiéndonos 
mayor rigor en los expedientes que elaboran 
los Servicios Técnicos de la casa. Para justificar la 
inanición de sus idolatrados tótems de Valencia 

PARTIT DE 
VINAROS 
INDEPENDENT 

www.pvi-vinaros.org 

no dudan en denigrar a nuestros técn icos y 
funcionarios dando a entender que trabajando ... 
trabajando, están perdiendo su oficio ¿Entienden 
ahora por qué cuando apostamos lo hacemos por 
personas consecuentes con los compromisos 
que adquieren? Hace tres años lo hicimos y 
acertamos por completo. Para muestra, un botón. 

Aunque no tengamos ••• ---.. . Comisión de Agricultura, ello no obsta para 
que el concejal al cargo, Javier Balada, siga 
cumpliendo con su cometido. Llevamos siete 
años totalmente volcados en el programa de 
acondicionado y asfaltado de cam inos ru ra les. 
Nunca en la historia se han ejecutado tantos 
kilómetros en tan corto plazo. Aquella mesa 
de "tertulia de café'; que es el despectivo con 
el que el PP de aquí califican a la Taula del 
Sénia, está sirviendo para mucho más de lo 
que se imaginaban. La actuación de este año 
en el término de Vinaros ha sido la adecu ación 
y asfaltado el Camí de Canet que es el que 
discurre por el otro lado del Estret del Cerval, 
junto a la finca de la Parreta, por el vertedero 
de basuras y llega hasta el cruce con el ca mí de 
la Venta de Barana. Pero es que, además de a 
todas las fincas que atraviesa, ahora también 
se puede ir al aeródromo de Vinaros en les 
Planes Altes por una vía asfaltada y, el año que 
viene, hasta Sant Jordi. 

En marzo del 2000, la Diputación aprobó el 
aumento del presupuesto para la ampliación del 
pabellón polideportivo y para la remodelación 
del antiguo que pasó de 134 a 175 millones 
de las antiguas pesetas, de los que la Diputación 
pagaría 44. Pero la cosa no se acabó ahí, porque 
en el pleno del 11-9-2000, el PP que ahora se 
espanta y se rasga las vestiduras cada vez que 
promovemos una modificación presupuestaria, 
llevó al pleno una con nueve partidas (nueve 
modificaciones en una) por un valor total de 
38 millones de pesetas de los cuales 18 millones 
iban a ser para pagar los extracostos de las obras 
en el pabellón, tras lo cual, los 193 millones de 
pesetas acumulados hacían que costase más una 
ampliación que quedó popularmente bautizada 
como el"almacén de les garrofes'; que el derribo 
completo y la construcción de otro nuevo más 
adaptado y funcional. Pero esta "genial" gestión 
del PP entonces al mando del Ayuntamiento no 
acabó aquí, porque en el informe del técnico 
Rokisqui que acompañaba el punto de aquel 
pleno, muy sutilmente tuvo la precaución de 
anunciar que además, se iban a hacer unas obras 
complementarias por valor de otros 25 millones 
de pesetas. Suma total final: 217 millones de 
pesetas. Un escandaloso 62% de desviación; 
eso sí, menor que el de la de aquel otro pabellón 
de Palma de Mallorca por el que el ex ministro 
y ex president Balear Matas está imputado y en 
libertad bajo fianza, o por el que su subordinado, 
paisano nuestro y campeón olímpico Pepote 
Ballester está también involucrado hasta las cejas 
en aquel asunto. 



MERCADO MUNICIPAL: 

COMPROMISO CUMPLIDO 

Hoy sábado de 11 h a 14 h y de 18 h a 21 h los 
vinarocenses podremos visitar las obras termi
nadas de la primera fase de remodelación del 
Mercado Municipal. Se trata de una obra finan
ciada a través del Plan de Inversión Estatal, co
nocido por Plan E o Plan Zapatero, destinado a 
la inversión por los Ayuntamientos españoles 
de más de 11 .000 millones de euros. A nuestra 
ciudad le correspondieron 4,7 millones de euros, 
de los cuales destinamos más de 2 millones a la 
tan necesaria obra del Mercado Municipal, que 
nadie antes había querido realizar. 
La remodelación del Mercado ha supuesto la 
rehabilitación integral del edificio histórico de 
la plaza San Agustín, así como de la fachada 
(en muy mal estado de conservación) y la total 
construcción del edificio interior y la plazoleta de 
nueva creación. 
La primera fase de la reforma ha permitido 
que ·el nuevo Mercado combine una estructura 
antigua con una moderna y que el edificio esté 
completamente aislado de las circunstancias 
meteorológicas mediante un amplio cerramiento 
de cristales. Ello supondrá la entrada de gran 
cantidad de luz natural. No afectarán ni el frío 

ni el calor en la afluencia de compradores. Pero 
no sólo eso, ya que se ha instalado el sistema 
de climatización que colmará las necesidades 
ambientales durante todo el año. 
Por otro lado, la fachada histórica ha sido res
taurada en profundidad, una intervención 
absolutamente necesaria por motivos de se
guridad. De momento, se le ha dado un color 
blanco a la misma, ya que este color es el pre
dominante en toda la reforma, aunque quedan 
pendientes unas matizaciones de color en algu
nos elementos ornamentales que se acabarán 
de definir en colaboración con Patrimonio, que 
ha dado el visto bueno a este Proyecto. 
La reforma del Mercado nos llevó a actuar en 
su entorno, con lo que hemos renovado total 
mente la calle Santa Rita, lo cual pensábamos 
de corazón que mejoraría la calidad de vida de 
los vecinos. 
La segunda fase de la obra consistirá en la 
construcción de los 30 puestos de venta y su 
adjudicación mediante concurso público, con el 
respeto debido al equilibrio comercial, es decir, 
al tipo de productos a la venta que los estudios 
previos siempre nos han recomendado. 

www.pspv-psoe.net/ 
vi na ros 

C./ Sant Francesc, 18 
-1er A 

Tel. 964452501 

PSPV ~ 
PSOE~ 



Focs de Sant Joan - Flama del Ca nig ó 11 

'¡, Associació de veiils Migjorn 

.,X 4• decada 1/uitant per Vinarós 

Continuem amb la publicació del missatge que ens 
porta la Flama del Canigó i que va ser llegit en la 
revetlla de Sant Joan. 
En acceptar la diversitat i fer front comú és on esta 
la victoria, vine, junts amb nosaltres, t'ensenyarem 
els nostres costums i tradicions, la nostra llengua i 
la nostra cultura, ens respectem i serem respectats, 
i en el temps els fills deis fills també reconeixeran 
com a propia la nostra cultura, que sera seua, que 
sera de tots i perviura per sempre. 
Denunciem les polítiques que avui per avui estan 
portant al perill de la desaparició, a poca poc, sense 
parar la "política educativa" (entre cometes) del P.P. 
i la claudicació del poble, que ha deixat en mans 
d'uns polítics que estan malbaratant el tresor més 
gran que ens han deixat els nostres avantpassats. 
Deixeu-me llegir uns versos d'un poeta base, Gabriel 
Aresti, entenent que la llengua, la cultura i la casa són 
una mateixa cosa: 

Oefensaré la casa del me u pare./ Contra els 1/ops, contra 
la secada/ Contra la usura, contra la justícia,/Defensaré 
la casa del meu pare./ Perdré el bestiar, els horts,/ Les 
pinedes; perdré els interessos,/ Les rendes, els dividends,/ 
Pero defensaré la casa del meu pare.!Em treuran les 
armes/ 1 ambles mans defensaré!La casa del meu pare;! 
Em tallaran les mans/ 1 amb els bra(OS defensaré/ La 
casa del meu pare;! Em deixaran sense bra(OS,/ Sense 
espatlles i sense pits,/ 1 amb /'anima defensaré! La casa 
del meu pare./Moriré./ Es perdra la meua anima/ Es 
perdra la meua descendencia/ Pero la casa del meu 
pare/ Seguira dempeus 1 /la N ostra /lengua també. 

No podem deslligar el missatge amb la nit, amb la 
data, amb aquesta nit magica, és la nit en que es 
desvetllen els esperits de la natura. Nit d'encantades 
i de bruixes i a Vinaros, a més a més, coincideix amb 
el comen¡;ament d'unes festes tradicionals que ens 
anuncien el comen¡;ament de l'estiu d'un temps 
d'esbarjo general i esperem que també de recuperació 
económica. Queja n'hi ha prou. 
Que la Flama del Canigó no s'apague mai, que la seua 
llum ens guie per retrobar el seny. Treballem tots junts 
per aconseguir la plenitud de la nostra llengua i cultura. 
Bona nit, bones festes i visea la nostra nació. 
Vi na ros, 23 de juny de 201 O 
Reiterem el nostre agra'iment a Caixa Vi na ros. 
Per més informació i vídeos, visiteu la nostra pagina 
web www.avmigjorn.org 

Festes i petards 

Ja s'han acabat les festes de 
Sant Joan i Sant Pere. 1 com ja és 
habitual es van acabar amb un 

gran castell de focs artificials. Encara que aquest 
any hi han hagut dos castells de focs: el del dia 
de Sant Pere i el dia 1 de juliol a les 8 del matí 
en el saló de plens de I'Ajuntament amb un gran 
desplegament de petards. 
lota la ciutadania que sapiga que es va fer aquest 
pie i els motius pels quals es va convocar i com es 
va desenvolupar, entendra perfectament a que ens 
estem referint. 
Desd'Esquerra Unida, una vegada més, manifestem 
que aquests són els representants que diuen 
que defensen els interessos deis vinarossencs, i 
d'aquesta manera és com els defensen. 
Els nostres representants municipals des de fa molt 
de temps que estan actuant de manera diferent 
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El s dimoniets i les dimonietes de Vinarós 
reben la Fl ama del Canig ó 

Associació Ba/1 de Di monis de Vi na ros 

El passat dia 23 de juny, els i les dimonietes de 
I'Associació Ball de Di monis de Vi na ros va rebre 
la Flama del Canigó que com cada any va fer un 
munt de quilometres per portar-nos la dignitat 
d'un país, d'una llengua, d'un passat i d'un futur. 
Enguany, més d'una persona es va sorprendre 
i estranyar pel fet que els dimoniets i les 
dimonietes, i per descomptat, el nostre drac, 
sortissen de tarda i no de nit, com és costum. 
Molta gent ens van preguntar com és que no 
tiravem foc, com és que no sortíem de nit. 1 

la veritat, és que nosaltres no sabem molt bé 
que respondre. Potser algú més ha notat la 
cada vegada menys presencia de I'Associació 
Ball de Dimonis a Vinarós, cal aclarir que no és 
per manca de ganes, de gent, d'il·lusió ni de 
projectes per part nostra, sinó perque cada dia, 
aquest, el nostre Ajuntament compta menys 
amb nosaltres, oblidant i relegant així, alió que 
es promou rebent la flama, que és la promoció 
de la cultura catalana. 
Enguany, no han volgut comptar amb nosaltres 
per a !'arribada de la Flama. Als mitjans de 
comunicació s'esta incorrent en error en dir i 
afirmar que només una associació organitzava 
l'acte, ja que I'Associació Jaume 1 també en 
formava part, aixo no obstant, no s'ha fet 
constar enlloc, així com tampoc no s'ha fet 
constar la col·laboració deis dimonis. 
Com ja es deia, no sabe m per que no es compta 
amb di monis, pero sí que sabem que els xiquets i 
les xiquetes que vol en xalar sortint als correfocs, 
no tenen per que ser-ne els afectats. Per aixo, 
es va fer un correfoc, sense foc, a la tarda de la 
vespra del 23, perque els i les dimonietes tenien 
il·lusió per sortir un dia en correfoc al seu poble, 
en dies de festes i per rebre la Flama del Canigó 
com fa tants i tants anys que fem. 
La podeu veure clicant a: http://www.youtube. 
com/watch?v=OpUdLAccCVU o bé al Youtube 
(www.youtube.com) posant-hi "Vinaros. 
Arribada de la Flama del Canigó 201 0". 

del que és la defensa deis ciutadans a la del partit 
o a la d'altres interessos. 
Cadascú pot defensar els interessos del seu partit 
o els d'altres com millor crega, pero als ciutadans 
no se'ls pot utilitzar simplement i descaradament 
perque són votants. 
Seria demanar molt per part deis ciutadans ser 
tractats coma tals, o siga que ens deixen de veure 
coma simples votants? 
Sentir-se ciutada és un anhel legítim per a tot 
demócrata. Per tal motiu caldria aprofundir en la 
condició de ciutada. Ser votant no deixa de ser una 
conseqüencia d'aquesta condició: sense ciutadans 
no hi ha votants. 
Per tal motiu, des d'Esquerra Unida demanem als 
nostres representants municipals que quan parlen 
deis ciutadans que ho facen amb tot el respecte 
que comporta, i que tinguen ciar que són ciutadans 
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L'aigua clara i la xoco lata espessa 

Ramon Puig 

Sempre he cregut que el mag vinarossenc del 
surrealisme era únic, pero vist el que va passar al 
matiner pie extraordinari del 1 de juliol, el nostre 
insigne conciutada ha quedat recios en el marc 
de la creativitat artística i l'espectacle sordid de la 
política surrealista se l'emporta el circ municipal. 
Els protagonistes del fulletó urbanístic de la 
zona nord no són artistes pero tenen el merit de 
convertir una qüestió crucial peral present i futur 
del municipi en un sainet noucentista saturat de 
tona mena de trucs, malabars, cartes trucad es, focs 
d'encenalls, epítets de tabernacle i la típica traca 
final per acabar d'embolicar la traca. 
El tema de fons (els Cossis, la Foradada i Sol de Riu) 
era una qüestió secundaria que, com una pilota de 
tenis, es llan¡;aven els uns contra els altres davant 
d'un públic que, engrescat pel joc brut, perdia 
el "nord" de vista i només estava pendent de si 
"!'esquerra" era capa¡; de noquejar la "dreta". L'equip 
de govern havia presentat per dos vegades els 21 
PAI a aprovació i l'oposició llan¡;a el bou al corral. 
Ara, salta a la pista del circ, fueteja l'oposició per 
posar de nou sobre la taula els male'its PAI i reclama 
pera si la protecció deis espais naturals de la zona 
nord. La defensa del PP-BLOC va estar ridícula en 
silenciar l'escabrós assumpte del milió dos-cents 
mil euros a canvi d'aprovar els PAI. El PSOE-PVI 
hauria d'agrair que la negativa de l'oposició li 
estalviés un disgust per presumpta prevaricació. 
Per que deu haver callat l'oposició? 
Fora de l'espectacle surrealista deis polítics, ha 
quedat ciar que la reforma de la zona nord ja no té 
marxa endarrere. Ara, PP i PSOE vol en capitalitzar-la 
i, jase sap, quan dos principals es disputen alguna 
cosa, només pot perdre la cosa en disputa. En 
aquest pie el que s'ha votat no és la desestimació 
deis PAI sinó la desubicació. 
No em cansaré de repetir-ho. Cal una comissió 
ciutadana que presente una moció amb dos punts: 
l. Anul·lació deis 21 PAI de la zona nord. 2. Encarrec 
de la reforma a un equip extern, sota la supervisió 
de la comissió, sobre la base de respectar els 150 
metres de protecció de la costa, els trenta metres 
de les dos ribes del barranc de la Barbiguera i la 
municipalització deis Cossis, la Foradada i Sol de Riu. 
Després, que els partits del municipi es retraten i 
tothom a treballar per resoldre els aspectes tecnics, 
jurídics i economics. Seria el precedent d'un canvi 
en la forma de governar. 

Esquerra Unida 

abans que votants. Perque el que no es pot i no s'ha 
de fer és prendre unes mesures en un pie, votar una 
cosa, manifestar que és pel bé deis ciutadans i al cap 
de sis mesos presentar una moció per revocar el que 
digueren sis mesos abans. El que no es pot ni s'ha 
de fer és que cadascú per la seua banda prenga les 
se u es mesures manifestant que és pel bé deis ciuta
dans i es demostra que és al contrari. 
El que no es pot ni s'ha de fer és que no hi haja 
dialeg ni consens en la majoria de temes d'interés 
per als ciutadans i en moltes d'elles som els 
ciutadans els que paguem les conseqüencies. 
El que no es pot ni s'ha de fer és utilitzar els 
ciutadans com a votants i no com al que són . 1 el 
que no es pot ni s'ha de fer és utilitzar el saló de 
plens de I'Ajuntament com a exhibició de petards. 
Aixó que s'ho guarden per a les festes que els 
ciutadans els ho agrairan. 



Nuevas estra tegias 

Sebastián Bordes Giner 

Y no serán las últimas. Se acercan las 
elecciones autonómicas y municipa
les y el P.P. ya ha iniciado la precam
paña. A partir de ahora, en su página 
de El Diariet vamos a ver desfilar a 
todos los integrantes del grupo po
pular criticando todo lo hecho por el 
P.S.O.E.-P.V.I. Nada que objetar, están 
en su derecho de utilizar su página 
en lo que crean conveniente siempre 
que no nos quieran tomar por ton
tos. Por ejemplo, ¿por qué nos quie
ren hacer creer que lo que publican 
es una entrevista cuando todo hace 
indicar que es un montaje? El cere
bro gris del P.P. local no tiene ni la 
decencia de firmar estas entrevistas 
para que parecieran más reales. Pero 
bueno, vayamos a lo que interesa. 
La semana pasada le tocó hacer el 
paripé a la concejala Marcela Barbé, 
responsable de Bienestar Social del 
P.P. de Vinaros. Si ella consiente esta 
bufonada, por mí no hay problema; 
es su decisión. Como también es mi 
derecho responder a lo que conside
ro una falta a la verdad. Por ejemplo, 
la Ley de Dependencia. Según dicha 
señora, la culpa de que dicha ley no 
funcione es, ¡cómo no!, del Gobierno 
central. Pues bien, Sra. Barbé, como 
veo que quiere confundir o disimu
lar las vergüenzas de la Generalitat, 
le voy a dar algunos datos. En el IV 
Dictamen del Observatorio Estatal 
para la Dependencia, publicado en 
diciembre del 2009 se expone que 
"una tercera parte de la población 
española vive en comunidades au
tónomas en las que existe una falta 
de voluntad institucional de implan
tar el Sistema". Sra. Barbé, ¿sabe Ud. 
quien encabeza la vergonzante ca
beza de este "pelotón"?; yo se lo diré: 
Canarias, Madrid, Murcia y ¡pásmese!, 
la Comunidad Valenciana. Sra Barbé, 
Ud. sí lo sabe, pero por si alguien no 
tiene idea, diré que las cuatro están 
gobernadas por el P.P. Qué casuali
dad, ¿no cree? También considero 
que cabe decir que la Comunidad de 
Madrid tiene un 0,36 y la Valenciana 
un 0.47, cuando la media española es 
del 1%. Así que no nos vengan con 
granujerías ni se erijan en defensores 
de los dependientes cuando la reali
dad es que los tiene abandonados. 
Hace unos días se convirtieron en 
abanderados de los trabajadores y 
ahora de los dependientes y, déjese 
de pamplinas y mentiras, pues al P.P. 
ni les interesa el trabajador ni el de
pendiente y a las pruebas me remito. 
Lo único cierto es que de momento, 
a pesar de Gürtel y los granujas que 
el P.P. hicieron ricos, siguen por de
lante en las encuestas. Y eso sólo se 
soluciona al depositar la papeleta en 
las urnas. Esperemos que la gente 
recapacite y, si no, pues a resignarse. 
Será que el corrupto está bien visto. 

paJ'"a estas 
vacaclofU!.S··· 

10 juliol 2010 
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ACTUALITAT 

Finalitzen les obres de remodelació del mercat 
El dissabte hi haura una jornada de portes obertes pe r als ci utadans 

y C./ y¡") 

Les obres de remodelació del mercat mu
nicipal, finan<;ades amb el Pla E amb més 
de dos milions d 'euros, han finalitzat en la 
seua primera fase, consistent en la millora 
integral de tota la infraestructura . Dimarts 
els mitjans de comunicació van tindre accés 
al recinte remodelat, guiats per !'alcalde, 
Jordi Romeu, i el regidor d'Urbanisme, Ja 
vier Balada . "L'obra s'ha endarrerit uns 
mesos pero cree que el resultat final ha si
gut esplendid", va indicar un satisfet Bala 
da, mentre que també Romeu va considerar 
que el resultat "és sorprenent i ens agrada 
molt a tots". 
Les obres realitzades han consistit en una 

Salvadora Gil A rabi 

Quiero expresar mi agradecimiento, 
y el de mi familia, a todo el personal 
que me ha tratado y ayudado durante 
el tiempo que he estado internada 
en este centro, tanto a los que me 
atendieron en Urgencias como en 
planta. Gracias a todos, enfermeras, 
auxiliares, camareras y a los médicos 
por su gran labor y profesionalidad. 
Y destaco de manera especial al que 
me ha dirigido, Dr. Pedro Escriche, por 
su ayuda, humanidad y dedicación. 
A todos, cordialmente, gracias. 

remodelació de tot l'edifici historie i de la 
fa<;ana, a més de la construcció de l'edifici 
interior i la realització d'una placeta. Un deis 
treballs en que s'ha fet especial emfasi ha sigut 
en l'a'illament per garantir el confort interior, a 
més d'instal·lar-se un sistema de climatització. 
Del resultat final crida especialment l'atenció 
la fa<;ana, finalitzada en color blanc, molt més 
discret que els anteriors grana i verd, tot i que, 
segons va apuntar Balada, encara falta "el toe 
definitiu", que segurament sera donar color a 
alguns ornaments de !'estructura. 

Jornada de portes obertes 
Aquest dissabte, d'11 a 14 hores de 18 a 

ORGANIZAN: 

10 julio! 2010 

21 hores, hi haura una jornada de portes 
obertes perqué els ciutadans puguen 
passejar pel mercat remodelat i veure els 
resultats de la renovació, com va anunciar 
!'alcalde. La inauguració oficial del mercat 
municipal es fara després de la realització de 
la próxima fase, consistent en la construcció 
de les 30 parades. Al llarg d'aquest mes de 
juliol esta previst que surten les bases peral 
concurs públic d'aquests llocs de venda, i a 
continuació es licitara el projecte d'execució 
d'aquestes parades. "És qüestió que !'empresa 
que s'ho adjudique siga rapida en l'execució 
i després veure el moment més adequat per 
fer el trasllat i !'obertura de portes". 



10 juliol 2010 

ACTUALITAT 

Sessió extraordinaria de I'Ajuntament 
Pie de 1 de juliol de 201 O 

ORDRE DEL OlA: continguts en la moció i als criteris deis 
1. Estimar el recurs de reposició presentat tecnics municipals. De la mateixa manera 
pel Partit Popular de Vinaros amb data 29 es tindra en compte !'informe d'obres 
de desembre en relació amb l'anul·lació d'urbanització no previstos en la present 
de l'acord de Pie d'esta Corporació de data exposició de motius. Majoria. Vots a favor 
9 de desembre del 2009; estimant que el de PP i Bloc, i en contra de PSPV-PSOE i PVI. 
punt objecte de recurs se situe novament 4. Desestimar definitivament, en el casque 
en el moment abans de la vota ció del fons els informes i l'estudi així ho aconsellen, els 
de l'assumpte. Majoria. Vots a favor de PP i Programes d'Actuació Integrada i la seua 
Bloc, i en contra de PSPV-PSOE i PVI. proposta d'adjudicació corresponents al 
2. Retirada del punt S de I'Ordre del día del desenvolupament de la Zona Turística 
Pie ordinari d'esta Corporació de data 9 de Nord i continguts en !'informe de proposta 
desembre del 2009. Majoria. Vots a favor d'adjudicació emés pels tecnics municipals 
de PP i Bloc, i en contra de PSPV-PSOE i PVI. amb data 28 de maig del2009; SUR 19, 20, 
3. Iniciar els tramits preceptius per a la 21 , 24, 25, 26, 27, 28, 29, 30, 31, 32, 33, 34, 
contractació d'un equip extern que duga a 35, 36, 37, 38, 39, 43, 44 i SUT 01 . Majoria. 
terme la planificació urbanística de la Zona Vots a favor de PP i Bloc, i en contra de 
Turística Nord basant-se en els criteris PSPV-PSOE i PVI. 

El PP i el BLOC aproven tornar a estudiar el desenvolupament de la zona nord 
Els PA I seguei xen vigen t s, després d 'anu l·lar-se l'acord de p ie de desembre de 2009, en que ambdós els va n desesti m ar 

X.Fiores 

Vinaros va aprovar el dijous 1 de juliol en pie 
extraordinari, amb els vots a favor del PP i 
el BLOC i els vots en contra del PSOE i el PVI , 
iniciar els tramits preceptius per contractar un 
equip extern que duga a terme la planificació 
urbanística de la zona turística nord perque 
siga aquest el que aconselle desestimar o no 
els 21 programes d 'actuació integrada (PAI) 
allí previstos. Populars i nacionalistes també 
van aprovar el recurs de reposició presentat 
pel PP de Vinaros per anul·lar l'acord de pie de 
9 desembre, estimant que el punt objecte del 
recurs se situe novament abans de la votació del 
fons de l'assumpte i la retirada del punt cinc de 
l'ordre del día del pie de 9 de desembre de 2009 
en que van ser desestimats els PAI i el supervial 
amb els vots de populars i nacionalistes. 
Des de l'oposició, que va ser qui va sol-licitar 
la celebració del pie, el portaveu del PP, Juan 
Bautista Juan, va apuntar que el que es pretén 
és "que es reflexione" sobre el desenvolupament 
d'aquesta zona i "que tots els PAI tinguen 
una aprovació provisional per poder repartir 
l'edificabilitat". Tant el BLOC com el PP proposen 
incloure en l'estudi de la zona els terrenys deis 
Cossis i Sol de Riu, encara que els nacionalistes 
defensen a més l'eliminació del supervial. Juan 
va acusar I'Equip de Govern d 'haver actuat sense 
buscar el consens en aquest tema, apuntant 
que ara s'ha aconseguit traure avant "gracies a 
la capacitat de dialeg entre el PP i el BLOC". Per 
la seua banda, el regidor del BLOC Domenec 
Fontanet, que va assegurar que l'actual 
planificació de la zona nord "no m'agrada'; i va 
al-ludir a la necessitat de realitzar-se "un nou 

estudi que incloga les zones deis Cossis i Sol de 
Riu, cosa que no fa l'estudi encarregat per I'Equip 
de Govern". A més, Fontanet va considerar que 
el supervial "ja no és necessari perque !'actual 
N-340 exercira d'eix vertebrador de tota aquesta 
zona en un futur ". 
Des de l'equip de govern, el regidor del PVI, Javier 
Balada, va dubtar de la legalitat d'alguns deis 
punts aprovats en aquesta sessió i va qualificar 
d"'inaudit" que siga una empresa externa "qui diga 
si han de desestimar-se o no els PAI '; i va recordar 
al PP i al BLOC que la ciutat ja disposa d'un estudi, 
també realitzat per una empresa externa, sobre 
la zona "que m'agradaria que llegissen alguna 
vegada, perque estudia cada PAI d'un a un per 
poder prendre decisions". Balada va considerar que 
el PP ha utilitzat segons el seu desig el regidor del 
BLOC, variant la se u a m oció inicial. "No és el mateix 
desestimar els PAI i després fer-ne un estudi, com 
el BLOC havia proposat, que fer primer un estudi 
que siga el que diga si han de desestimar-se o no, 
com proposa el PP'; va dir. 
Per part socialista, Librada López va considerar una 
"incongruencia" que es fa<;a un estudi abans de 
desestimar els PAI, i també va al-ludir a un possible 
defecte de forma deis punts presentats en aquest 
pie extraordinari, que anul·larien el que es va 
aprovar en la sessió ordinaria de desembre de 2009, 
en que el PP i el BLOC van desestimar el supervial i 
els 21 PAI. López va recordar que els 21 PAI havien 
sigut desestimats en pie per dos vegades per part 
del PP i el BLOC, i els va acusar d'haver variat la 
seua postura. "Ambdós partits pretenen reactivar
los, pero no han explicat clarament els motius que 
els hi porten'; va assegurar. La portaveu socialista 

va dubtar de la legalitat de les aprovacions del pie 
del dijous. "Demanen l'estimació d'un recurs que 
els tecnics diuen que ha de desestimar-se perque 
!'alcalde va actuar correctament'; va dir, mentre 
que quant a la petició de retirada del punt cinc 
del pie de desembre, va apuntar que "l'anul·lació 
de l'acord pot realitzar-se mitjan<;ant una revisió 
d'ofici, pero no a través d'un pie extraordinari". 
L'alcalde, Jordi Romeu, va tancar el torn 
d'intervencions, recordant a l'oposició que fins al 
dia d'avui "els PAI estaven paralitzats'; com volia 
el BLOC, "pero a partir d'ara no sé que passara': 
Romeu també va qualificar d"'incre'ible" que siga 
una empresa externa la que haja de decidir si 
s'aproven o no els PAI programats. 

Revísíó del PGOU 
El tema de la revisió o canvi del PGOU del 2001 va 
sonar en repetides ocasions durant la sessió del 
dijous. ~oposició va criticar que el Govern local 
no hagués revisat el pla en set anys. Fontanet va 
recordar que I'Equip de Govern va dir que tampoc 
no els agradava pero que, en canvi, ho han estat 
gestionant durant aquests anys sense entrar a 
revisar-ho. Sobre aquest tema, el portaveu del PP, 
Juan Bautista Juan, va acusar el PSOE i el PVI de "no 
haver fet res en set anys" per canviar-lo "malgrat 
haver-ho criticat de manera reiterada': Per la seua 
banda, Romeu va anunciar que els socialistes 
aposten per revisar el PGOU la próxima legislatura. 
"Han passat deu anys des que es va aprovar i s'han 
de tindre en compte les noves perspectives de 
futur com la variant, el polígon industrial, etc., pero 
ha de ser una revisió consensuada, treballant amb 
els ve'ins i amb els sectors productius': 

CENTRO ECUESTRE 
CIUDAD DF. VINAROS 

Equitacíón 
Clases Pupilaje 

Ctra Vinarbs Zaragoza, Km. 5,5 
www.ecuvin.com 

ecuvin@gilabertcuenca.com 

Venta de Caballos P.RE. 
y Yeguas, domados 
y sin domar. 
Tel. 687 867 938 
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ACTUALITAT 

La Biblioplatja compleix tres anys amb un salten la qualitat de les se u es instal·lacions 
X Flores 

La Biblioplatja, una iniciativa conjunta de les 
arees de Cultura i Turisme de I'Ajuntament de 
Vinaros, celebra enguany el seu tercer any des 
que es va posar en marxa amb un gran salt de 
qualitat en les seues infraestructures i un canvi 
d 'ubicació, ara a l'extrem sud de la platja del Fortí. 
La regidora de Cultura, Maria Dolores Miralles, i 
la de Turisme, Mamen Obiol, han mostrat la se u a 
satisfacció pel se u bon funcionament i l 'a mpliació 
del servei en dos mesos, ja que enguany esta 
previst que oferisca algunes novetats als usuaris. 
Miralles va informar de l'augment en el nombre 
d 'usuaris de la Biblioplatja . "Durant els 20 dies 
en que ha obert les seues portes, hi han passat 
prop de 700 persones, ha augmentat també de 
manera considerable el nombre de socis, i ha 
ampliat el seu horari en dos mesos, des del dia 9 
de juny fins al di a 15 d'octubre'; va indicar. A més, 
durant els mesos de juliol i agost s'i ncrementara 

el personal per poder oferir totes les activitats, 
segons va informar Miralles. 
Miralles va destacar el "gran esfon;:" de 
I'Ajuntament, ja que s'ha augmentat el nombre 
de fons bibliografics fins aconseguir les 
600 monografies dirigides a usuaris adults i 
infantils, sumant a l'apartat deis dos idiomes 
oficials, llibres en anglés, en francés i en 
alemany, a més de periodics i revistes locals. 
Pera persones que desitgen un llibre en concret 
que no es trobe dins del fons documental, la 
biblioplatja disposa d'un servei que permet que 
aquesta obra estiga a disposició de l'usuari en 
menys de 24 hores. 
La biblioplatja també ha engegat un projecte 
a l'aire lliure consistent en un carro portallibres 
amb uns 200 títols que passejara un monitor 
durant els mesos d'estiu pel passeig marítim per 
fer préstecs i devolucions. La biblioplatja també 

permet posar en practica activitats programades 
com tallers infantils de sensibilització 
mediambiental i gastronomics, contacontes, 
tastos de vins o visites guiades a la llotja. Es 
pretén que existisca continu'ltat també amb 
propostes com la iniciada en l'edició anterior, Les 
dones protagonistes. 

Els escocells de les palmeres de la primera fase del passeig 
es canviaran després de l'estiu 
Les pedres se sub stituiran per un a base de fu st a 

X. Flore 

L'Ajuntament de Vinaros esta estudiant el canvi 
definitiu de tots els escocells de les palmeres 
situades a la primera fase del passeig, substituint 
les pedres per una base de fusta, un canvi que es 
fara després de les vacances estivals, segons va 
informar el regidor d'Urbanisme, Javier Balada. 
"Ho estem estudiant, perque sembla que aquesta 
solució és millor que !'anterior, pero la substitució 
no es fara fins després de l'estiu'; va apuntar el 
regidor independent. 
A més, s'ha realitzat un prototip de sistema 
d'envelat que s'instal·lara en tot el passeig renovat 
si és que agrada als restaurador, substituint 
definitivament el sistema d'instal·lació deis tendals 
adquirits inicialmei'Jt que tenien el seu suport en 
les palmeres, i que els produ'la trencaments. 
Balada va matisar que la substitució deis antics 
tendals sera a carrec deis restauradors "que són 
els que n'han de traure el rendiment '; i que, en el 
cas deis escocells, sera el consistori qui assumira el 

cost del canvi d'escocells. 
Balada va desmentir que hi hagués favoritismes 
amb les terrasses cap a alguns restauradors, 
com havien assegurat des del BLOC. "No hi ha 
favoritismes en absolut. Al principi es va demanar 
que posessen tendals, pero no van agradar a 
ningú, i va m decidir esperar fins que no trobéssem 
una solució definitiva, donant permís en aquest 
temps a un restaurant a posar para-sois'; va indicar 
Balada, que va afegir que "també hi ha terrasses 
que a més del tendal hi han posat para-sois, pero 
cal tindre en compte que si han tingut un any 
difícil, a voltes des de l'ajuntament el que no hem 
de fer és coartar aqueixos moments en que hi ha 
gent". Amb l'aplicació deis nous ten dais de manera 
definitiva, tots els restaurants del passeig hauran 
d'unificar les terrasses, com va aclarir Balada. 
Perla se u a banda, l'alcalde,Jordi Romeu, va recordar 
que, a part d'arribar-se a un acord sobre el model 
de tendal, també ha de fer-se amb el mobiliari de 

les terrasses deis restaurants. Finalment, !'alcalde va 
informar de la reunió al consistori amb l'associació 
de ve'lns del passeig marítim. Segons Romeu, els 
ve'lns van demanar aclariments respecte sobretot a 
pluvials, desguassos i circulació. "Va ser una reunió 
molt correcta i positiva, i els tecnics els van explicar 
tot de manera clara, amb la qual cosa les alarmes 
infundades realitzades per determinats sectors 
queden totalment aclarides'; va indicar. Romeu va 
informar que aquesta reunió també es fara en un 
futur amb els ve'lns del carrer de Sant Pasqual. 
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109 persones han trobat fe in a en un mes 
X. Flores 

Els mesos de maig a juny han 
significat una reducció en el 
nombre de persones sense treball 
a Vinaros. Deis 2.549 aturats en el 
mes de maig, 1'1 de juny eren 2.490 
les persones sense ocupació, és a 
dir, 109 persones han trobat feina, 
la qual cosa suposa un descens del 
cinc per cent. Aquest descens va 
ser dimarts acollit amb satisfacció 
per !'alcalde de Vinaros, Jordi 
Romeu, que va destacar la creació 
de llocs de treball temporals per 
l'escola d'estiu L'llla i la brigada 

del PAMER de neteja de barrancs. 
L'alcalde també va enumerar 
projectes destacats que crearan 
ocupació en la ciutat en un futur, 
com el projecte Castor, el centre de 
día i el centre especial d'ocupació. 
L'alcalde també va aprofitar per fer 
una valoració molt positiva de la 
celebració de les passades festes 
de Sant Joan i Sant Pere, destacant 
l'absencia d'incidents i la gran 
participació, i agraint la labor de 
la brigada municipal, les forces de 
seguretat i protecció civil. 
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ACTUALITAT 

El BLOC supedita l'aprovació del pressupost a l'acceptació de 14 propostes 
X.Fiores 

El BLOC de Vi na ros va indicar aquesta setmana 
que la seua abstenció en el pie de pressupostos, 
que esta previst celebrar-se el proxim dia 13 
de juliol, dependra de la inclusió de les seues 
propostes en els comptes pera aquest exercici. 
En total, són 141es pro postes deis nacionalistes, 
8 "que s'arrosseguen" de l'exercici anterior i 
6 de noves. Les propostes de l'any passat són 
la redacció del projecte del centre cívic i de 
la pla~a de Sant Andreu, la disposició de jocs 
infantils a la Colonia Europa, l'arranjament del 
camí rural del Mas de Brau, la finalització de 
les connexions Wi-Fi de les zones nord i sud, 
traure a licitació la pla¡;a de taxi adaptat o la 
creació d'un espai per a arxiu municipal. Entre 
les propostes noves, el BLOC vol que s'incloga 
en el pressupost l'adequació deis carrers del 
Convent i del Doctor Fleming, la redacció deis 
projectes d'un velodrom i un local d'assajos, 
l'adequació de les aules del col·legi Assumpció 
i la promoció d'activitats tradicionals. 
El portaveu nacionalista, Domenec Fontanet, 
va criticar que Vinaros estiga treballant amb 
uns pressupostos prorrogats durant set mesos, 
i en va culpar I'Equip de Govern, encara que va 
matisar que "si hi inclouen aquestes propostes 
tindran la nostra abstenció en el pie". 

Neteja viaria 
D'altra banda, el secretari local del BLOC, Jordi 

Moliner, va qualificar de "vergonyós" la manera 
de gestionar la neteja viaria per part de I'UTE FCC 
Fobesa "i que I'Ajuntament no els sancione ni 
recrimine la seua postura': 
Coma exemples, Moliner va citar "la brutícia que 
encara hi ha al poblat iberic del Puig" i també "els 
problemes de reg, que suposa deixar en males 
condicions els jardins municipals". També va 
lamentar"la brutícia de tot l'entorn de la Colonia 
Europa". 

Passeig marítim 
Moliner també va lloar el canvi de pedres per 
fusta en les bases de les palmeres del passeig 
marítim, pero va apuntar que el sobrecost 
"haurien d'assumir-lo Balada i Guallart com 
a artífexs de l'obra del passeig, i no tots els 
vinarossencs". També va indicar que el canvi en 
el sistema de tendals és més adequat, pero es va 
preguntar que es fara amb els vells ja adquirits 
pels restauradors, un cost que va apuntar 
que també hauria de ser assumit pel regidor 
d'Urbanisme i l'arquitecte del passeig. També 
va acusar I'Equip de Govern d'estar "afavorint" 
alguns restauradors "que han posat para-sois". 

Mocions 
El BLOC també va avisar el govern local que con
tinuaran presentant mocions moments abans del 
pie "fins que !'alcalde no convoque les juntes de 

Presentat el IX Cicle de Curtmetratges Agustí Comes 
X.Fiores/Redacció 

La sala compta amb una capacitat per 
a aproximadament 100 espectadors, 
una quantitat lleugerament inferior a 
l'espai utilitzat en anys anteriors, per 
la qual cosa l'organització ha decidit 
augmentar a dos diaries el nombre 
de projeccions. 

Jordi Moliner i Domenec Fontanet 

portaveus". A més, va matisar que els nacionalis
tes "ens hem acostat al PP en qüestions puntuals 
perque els socia listes ens han tancat la porta': 

Festes 
Respecte a la valoració de les passades festes de 
Sant Joan i Sant Pere, Moliner va considerar que 
"en deu anys no han evolucionat'; i va criticar 
que la regidora de Festes, Maribel Sebastia, "no 
s'hi involucre, sinó que tan sois contracta gent 
perque fa~a la feina i ella després surta la foto". 
Moliner també va assegurar que el BLOC 
demanara una relació de la gent convidada al 
sopar de gala d'aquestes festes, i va considerar 
que la quantitat de 60 euros per aquest sopar 
"segueix sent molt elevada". Finalment, va 
criticar que ara siguen dos les persones que 
s'encarreguen del protocol de les dames. 

FUNDAn·~ 
El jurat ha seleccionat 153 curts, 12 deis quals són finalistes 

El IX Cicle de Curtmetratges Agustí 
Comes, organitzat per la Fundació 
Caixa Vinaros amb la col·laboració 
de I'Ajuntament, tindra lloc els dies 
20, 21 i 22 de juliol. Enguany en 
aquesta ineludible cita estiuenca 
es compta amb un total de 153 
curts seleccionats, 12 deis quals són 
finalistes. La gran novetat d'aquesta 
edició és el canvi d'ubicació de les 
projeccions i ellliurament de premis, 
que es fara a l'auditori Caries Santos 
de la renovada Casa Membrillera, 
nova seu de la Fundació Caixa 
Vinaros, situada al carrer deis 
Socors. La gran majoria deis curts 
seleccionats -150- provenen de 
diferents ciutats d'Espanya, mentre 
que tres són d'America del Sud, amb 
una tematica molt variada, destacant 
la denúncia social, les relacions 
personals, l'humor i el terror. 
El jurat ha destacat l'a ugment de 
dones directores -enguany en són 
tres- entre els 12 finalistes que op
taran als premis del jurat i del públic, 
que després de les projeccions vota 
per la seua obra preferida, ambdós 
dotats amb 1.000 euros i una escul
tura de Lukas Ulmi. 

Així, els dies 20, 21 i 22 de juliol la 
primera projecció tindra lloc a les 
20.30 hores i la segona, a les 22.30. 
La Macedonia de Curts tindra lloc el 
di a 5 d'agost, i ellliurament de premis 
el 7 d'agost. Aquest dia es projectara 
un curtmetratge documental de 20 
minuts al voltant del IV Centenari de 
!'arribada de la reliquia realitzat per 
Joan Astasio, de Canal 56. 
Les entrades peral públic que vulga 
assistir-hi són gratu'ltes, encara que 
cal recordar que l'aforament és 
limitat. 

lnicis del Cicle 

Un grup de persones vinculades a 
l'ambit de la comunicació i la cultura 
de Vinaros, es van reunir de manera 
desinteressada per organitzar-lo. Una 
empresa apassionant, pero arriscada, 
en una ciutat on no hi ha cap sala de 
cinema en actiu i amb un format, el 
curtmetratge, molt poc difós en les 
nostres comarques. 

poguessen veure pel·lícules que no 
disposaven d'espais possibles en 
aquelles circumstancies historiques. 
Un homenatge en vida a qui va 
saber difondre l'amor al seté art i un 
recordatori d'aquest sentiment a les 
noves generacions. 
Apoca poc, el Cicle de Curtmetratges 
Agustí Comes s'ha consolidat. La 
quantitat de curts rebuts de tot 
arreu de I'Estat espanyol i d'altres 
pa'isos, i la resposta massiva del 
públic assistent a les projeccions, ho 
constaten i fan que l'organització del 
cicle s'esforce cada vegada més en la 
selecció i projecció deis curts rebuts. 

El Cicle va naixer com una iniciativa 
de la Fundació Caixa Vinaros. Dins 
de la programació d'aquesta entitat 
i a proposta d'un col·lectiu de gent 
interessada pel cinema, es va decidir 
organitzar una serie de projeccions 
obertes i gratu'ltes pera tothom. 

En el moment de triar el nom, se'n 
va cercar un que reflectís l'esperit del 
Cicle, el cinema i la passió pel cinema. 
Sorgeix llavors Agustí Comes, 
fundador del Cine Club de Vinaros 
en la decada deis 60. Un home que 
va fer possible que a Vinaros es 



ACTUALITAT 

Slinicia la neteja de barrancs i camins 
X.Fiores 

La regidoria d'Agricultura i Urba
nisme esta realitzant el desbrossa
ment de camins per deixar-los nets 
d'herba i minimitzar el risc d'incendi. 
El regidor de les arees, Javier Balada, 
va informar dimarts que enguany el 
PAMER esta compost de cinc perso
nes que estaran durant més de dos 
mesos fent treballs de neteja de ba
rrancs i zones de pas d'aigua a les 
zones de les Salines, la Barbiguera i 
el Saldonar. A més, una brigada ver
da estara tres mesos fent tasques de 
neteja, mentre que una altra briga-

VINAROS PLAZA 
es mar, es ciudad 

da de la Mancomunitat de la Taula 
del Sénia s'ocupara de netejar les 
zones de Sol de Riu i Aiguadoliva. 
D'altra banda, la brigada municipal esta 
canviant els embornals de l'avinguda 
de Joan XXIII a causa de les freqüents 
ruptures que s'hi produeixen. El canvi 
es fara per uns altres de més xicotets 
pero més resistents i efectius. 
D'altra banda, la setmana vinent 
s'asfaltara el camí de Sant Gregori, 
accés a la ciutat esportiva. Cal afegir 
que el seu camp de futbol ja s'esta a 
punt d'acabar. 

Viviendas de \\aves 
2 y 3 dormitorios mano 
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Els pressupostos s'aprovaran a finals de juliol 
X. Flores 

L'Ajuntament de Vi na ros no aprovara 
els pressupostos fins a finals 
d'aquest mes. L'alcalde, Jordi Romeu, 
va informar que en els proxims dies 
la Comissió d'Hisenda aprovara 
els comptes generals i la setmana 
que ve encara s'ha de celebrar una 
nova comissió d'aquesta area en la 
qual ja es presentara definitivament 
el pressupost. Després tindra lloc 
la sessió plenaria corresponent. 
Romeu va indicar que l'ajuntament 
s'ha posat com a data límit per 
a l'aprovació deis comptes el 
proxim 25 de juliol. Respecte a les 
propostes deis grups de l'oposició, 
Romeu va assegurar que el regidor 
d'Hisenda, Juan Antonio Beltrán, 

ja ha parlat amb el BLOC i disposa 
de la documentació aportada 
també pel PP. "Les inversions són 
les que hi ha, pero també tenim 
una quantitat de diners que ja 
veurem després de l'aprovació deis 
pressupostos en quins projectes es 
poden invertir ': va concloure Romeu. 
El BLOC ja va advertir aquesta 
setmana que per tal que es compte 
amb la seua abstenció en el pie 
de debat pressupostari, I'Equip de 
Govern haura d'incloure les seues 
14 propostes. Sobre aquest tema, 
Balada va indicar que aquestes 
propostes "s'estan estudiant, pero 
en principi majoritariament poden 
acceptar-se': 

LIAjuntament adquireix el90% de les finques 
del polígon de les Soterranyes 

X. Flores 

L'Ajuntament de Vinaros ja ha 
adquirit més del 90% de les fin
ques incloses en la primera fase 
de desenvolupament del polígon 
industrial de la partida de les So
terranyes. La setmana passada el 
consistori va firmar amb una dese
na de propietaris de nous terrenys 

que ja són de propietat muniCI
pal, ja que el 30 de juny finalitzava 
el termini per poder comprar-los. 
"La resta de propietaris de finques 
no s'han avingut al preu que oferia 
I'Ajuntament i la seua ocupació haura 
de realitzar-se per un procediment 
diferent'; va dir !'alcalde, Jordi Romeu. 
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RE SUM CLIMATOLÓGIC MENSUAL ...JUNY 2010 

Aquest mes de juny 
ha sigut 1 grau i S 
decimes més fred 
que el juny del 
2009. 
Aquests primers sis 
mesas del2010 ha 
plogut un 14,31 o/o 
més que en els 
mateixos mesas del 
2009. L'any passat 
en els me sos de 
maig i juny gairebé 
no va ploure, aquest 
any ha plogut un 
poc més. 
Al dia d'avui portem 
22 d ies sense ploure 
i de moment el 
pronostic és que 
continuara així. 
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ACTUALITAT 

Escal UGS aporta 250.000 euros en cinc anys 
pera activitats culturals i mediambientals 
Caries Santos actuara a Ma s de Barberans el 7 d'agost 

E.Fonollosa/X.Fiores 

El conveni signat entre la promotora del projecte 
Castor, Escal UGS S.L., i la Fundació Rei Jaume 1 

aportara 250.000 euros al llarg de cinc anys -a 
raó de 50.000 euros anuals- per fer activitats 
culturals en qualsevol deis 24 mun1c1p1s 
valencians, catalans i aragonesas integrats en la 
Mancomunitat de la Taula del Sénia. 
El passat divendres 2 de juliol el secretari de 
la Fundació, Jaume Antich, va donar a conéixer 
que després del primer any del conveni , aquest 
2010 Escal aporta 50 .000 euros més, com en 
la prime ra anual itat, destinats a fomentar i or
ganitzar temes culturals i mediambientals. El 
conveni per a cinc anys preveu la possibilitat 
de ser prorrogat. El pla d'actuació de la Funda
ció té per enguany destacades activitats com 
un nou concert del pianista Caries Santos en 
la població catalana de Mas de Barberans el 7 
d'agost. Antich va destacar especialment tam
bé la celebració d'una nova jornada de la "Tau 
la del Sénia, territori de futur ", el 16 de juliol a 
Vinarós, amb presencia d 'alts carrecs de les ad 
ministracions autonómica i central. Així mateix, 
hi haura una exposició especial dedicada al re 
cordat arquitecte benicarlando Miguel García 

Lisón i on es podran 
veure els nombrosos 
dibuixos que va fer 
de la gran majoria 
de poblacions que 
integren la Taula del 
Sénia . Un grup de 
teatre amateur de 
Pena-roja de Tasta

Jau me Antich 

vins (Terol) sortira del seu ambit d'influencia 
per actuar a Canet lo Roig, Freginals i un altre 
municipi amb una obra en catala , que és la !len
gua majoritaria en aquest municipi aragonés. 
Així mateix, es convocara el segon concurs li
terari per a col·legis d'aquesta zona, després 
que el primer va tindre coma premi un viatge 
al pare nacional de Doñana, amb 32 alumnes 
i alguns professors. També es creara un premi 
d'investigació adrec,:at als onze instituts de se
cundaria d'aquestes comarques. D'altra ban
da, esta prevista la publicació de la primera 
part deis Annals del Convent de Benifassa, de 
Miguel Juan Gisbert, escrit en llemosí i que 
abrac,:a des de principis del segle x111 fins a fi
nals del segle xv 1. 

Compromiso social y medioambiental 
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Caries Santos actuara a Mas 
de Barberans a l'agost 

/ 

Durant la presentació d'aquestes ac
tivitats, el pianista vinarossenc va co
mentar que "aquest tipus d'actuacions 
en poblacions tan xicotetes tenen un 
'plus' respecte al treball purament pro
fessional". Antich va remarcar que altres 
poblacions de la Taula del Sénia ja re
clamen poder comptar també amb un 
concert de Santos. El tinent d'alcalde de 
Mas de Barberans, Secundí Acisclo, mos
trava l'orgull de poder acollir a l'església 
parroquial un concert que queda em
marcat dins d'una tira monografica de
dicada a les fibres vegetals. Santos esta 
directament implicat amb la Fundació 
Rei Jaime l, atés que és un deis copa
trons culturals que conformen l'entitat 
juntament amb la Taula del Sénia. 

Proyecto Castor 
Conócenos de cerca 
El almacen subterráneo de ps 
natural Proyecto Castor es una 
ínhaestructura energética que 
nos benefida a todos. 
Ven a nuestra Ofidna de 
lnfonnadón al Oudadano de 
Vínaros, y sabrás por qué. 

Escal UGS 
Proyecto Castor 
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Una pregunteta ... 
Paula: Dori vols ser la meua padrina? Vacances Els alumnes de cinqué del col ·legi Sa nse, molt contents perla fi de curs. 

Creu Roja Voluntaries de la Creu Roja de Vinaros recaptant fons 

PROXIMO ENLACE 
MATRIMONIAL 

Loco Zoo 

Para la segunda quincena del pre
sente mes ha sido ft.jado el enlac;e 
matrimonial de la señorita Mar1a 
Asunción Gilabert Senar con el ¡o
ven José Casanova Roures, hijo de 
nuestros buenos amigos y suscripto
res los esposos don Juan Casanova Y 
doña Josefina Roures. 

Al dejar constancia de la ~¡rata no
ticia, enviamos nuestra cordial enho
rabuena a los futuros esposos Y res
pectivas ramillas. 

En el semanario Vinaros del4 de septiembre de 1976 
se anunció el enlace matrimonial, 34 años después se 
anuncia la boda de su hijo Jordi Casanova Gilabert con 
Lidón Pallarés Gil 

El grupo de las veterinarias en el festival de Locura 
Loco Zoo el pasado domingo 20 de junio 

Cometa 
El passat 16 de juny 

es va fotografiar 
el cometa 2009 R1 
McNaught des del 

port de Vinaros. 
La fotog rafia esta 

realitzada amb un 
teleobjectiu de 70 

mm sense seguiment, 
amb una suma de 21 

imatges de 15 segons 
d'exposició, a les 4.15 

h de la matinada. 
Foto Dídac Mesa 

Loco Zoo 
Alba Isabel 
con su abuela 
y su tía abuela 
en el festival 
LocoZoo 
del grupo 
infantil Locura 
el pasado 
domingo 20 
de junio 
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93 anys 
Encarnación Forner va celebrar el seu 93é aniversari 
en companyia de la seua família . Moltes felicitats. 

-
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Companys 
de feina 
animant La 
Roja en els 
campeonats 
del Món de 
futbol -

Erik 
El cielo está lleno 
de estrellas y de luceros, 
pero tú eres Eri k 
el más grande 
de todos ellos. 
Esta barca que navega 
por este mar azulado 
un lucero la guía 
siempre por el buen 
camino 
sorteando tempestades 
venciendo dificultades 
es un remanso de paz 
donde no hay 
contrariedad. 
Este lucerito pequeño 
cada día brilla más 
pues se está haciendo 
mayorcito 
para dar más claridad. 
Parece el otro día 
que a este mundo viniste 

y ya ha pasado un año 
desde que tú naciste. 
Ha sido un año tranquilo 
viéndote crecer 
y saliéndote los dientes 
para poder tú comer. 
Eres muy buen comedor 
pero muy mal dormidor 
pues sólo quieres jugar 
y dices que a dormir 
ni hablar. 
Mi pequeño lucerito 
que brillas como un gran 
lucero 
que seas muy feliz 
en tu primer cumpleaños. 
Muchas felicidades de 
tus papás, abuelos, 
bisabuelo, 
tíos y primos. 

MARISOL 
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La estirpe de ciclistas de los 
Fandos, como siempre en su cita 
en el campeonato autonómico de 
másters acompañados de otros 
vinarocenses y familiares 

Gente marinera celebrando la festividad del santo patrón, 
san Pedro. El patrón mayor de la cofradía, Rafael Flores, 
con la dama de la Joventut, Verónica Grau 

El sábado algunas de las chicas de rkldance 
(del gimnasio System Sport) estuvimos 
bailando con los chicos de Fama. 
Participamos en las másters de Hugo, Mery, 
Nito, lvan y Vicky, ganadora de la 1" edición 
de Fama a Bailar. 
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Ferias y fiestas de San Juan y San Pedro 

Además del disfrute de los distintos eventos 
que contenía el programa de fiestas local, los 
socios del Centro Aragonés se han dado cita en 
diferentes acti vi dades lúd icas y gastronómicas 
para gozar de muy buenos momentos de 
convivencia. 
La copiosa y sabrosa cena del jamón con posterior 
salida de Ronda Aragonesa; el magnífico festival 

de jota al que le sucedió una cena social; la 
partici pación en la paella de entidades; la cena 
de sobaqui llo bien acompañada de bebidas, 
postre y cremaeta y la comi da de hermandad 
con prolongada sobremesa y entrega de los 
t rofeos ganados en los concursos de cart as, 
dieron vida a un programa festivo que satisfizo 
plenamente a los participa ntes que, este año se 

superó en número de asistentes, batiéndose el 
récord de participación . 
Así se daba por terminado el curso 2009-201 O y la 
presidenta y j unta directiva agradecían a todos, 
la positiva respuesta a los actos y actividades 
que, con esa numerosa participación, han dado 
forma y vida a una entidad que siempre está 
presente con renovadas ilusiones. 

Colonia de Vi na ros en Barcelona 
El pasado día 13 de junio, la Colonia deVinaros 
en Barcelona celebró la fi esta de la patrona 
de Vinaros, la Virgen de la Misericordia, 
mediante una misa en su honor, oficiada en 
la parroquia de San Anton io de Papua, de 
la Font d'en Fargues, por el capellán de la 
Colonia, Josep Pavía, canónigo de la catedral 

Si m u lacre 
d 'in ce n d ¡. 
Éxit del si m u lacre 
d'incendi practicat al 
CEIP Assumpció amb la 
participació deis bombers 
i amb foc simulat 
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de Barcelona. 
Seguidamente, los miembros de la Colonia 
junto con simpatizantes y amigos, nos 
reun imos en una comida de hermandad en los 
salones del Hotel Rosellón, que transcurrió en 
un ambiente de franca camaradería y sabor 
vinarocense, confirmando la veneración y 

cariño que los hijos de Vinaros sienten hacia 
su patrona, la Virgen de la Misericordia. 
Agradecemos las muestras de ánimo y 
aliento que nos han transmitido aquellas 
personas que, por diversas razones, no han 
podido acompañarnos en esta ocasión. Será 
la próxima reunión. 

Encuentra una tortuga de mar 
herida mientras pescaba 

Un joven de Vi na ros, Javier Senén, encontró durante las pasa 
das fiestas mientras pescaba en la zona norte de la localidad 
de Vi na ros un ejemplar de tortuga marina herida. 
El ejemplar fue avistado cerca de la zona de la Foradada, 
con una bolsa de plástico enrollada en una de sus patas y 
her ida . Javier no lo dudó un segundo y se lanzó al mar para 
recogerla . Después avisó al Seprona de la Guardia Civil , que 
acudió hasta la zona para recogerla. 
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Los escolares se 
• • • 1n1c1an como 

• arneros 
Antes de finalizar el curso escolar 
120 alumnos de 1°, 2°, 3° y 4° de 
primaria del colegio Ntra. Sra. de 
La Consolación acompañados de 
sus profesores y en sesión matinal 
visitaron la lonja de pescado 
del puerto de Vinaros. En estos 
momentos se estaba efectuando 
en la nave una subasta de 
pescado azul (ya que es diferente 
de la subasta del anfiteatro). 
Los chavales pudieron apreciar 
las cotizaciones de los precios 
del boquerón en los paneles y 
su adquisición por parte de los 
compradores. Incluso una vez 
finalizada la subasta oficial, el 
subastador invitó a participar a 
varios alumnos en adquirir con 
un mando el supuesto pescado 
en el panel a la baja. 
La visita finalizó con varias pre
guntas por parte de los alum
nos al personal de la cofradía de 
pescadores. También pudieron 
apreciar a varias embarcaciones 
de trasmallo atracadas al muelle 
y con su tripulación desempes
cando langostinos, cangrejos, 
pescaditos, etc. 
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Nueva publicación de Pepe Palacio 

José PalaCio Bover 

El pasado día 25 y dentro de los actos de la peña Pan y 
Toros en su programación de las Fiestas y Feria de San Juan 
y San Pedro, en uno de los salones de la sede social de la 
entidad, se presentó el libro editado por la peña, la historia 
de la sociedad, con motivo de su cincuenta aniversario, y 
del que es autor José Palacio Bover. 
El libro es, ni más ni menos, que la historia de la Peña 
Taurina Pan y Toros, y recoge sus cincuenta años de 
existencia. En la presentación intervino, en primer lugar, 
su actual presidente Máximo, que abrió el acto y cediendo 
la palabra a Pedro l. Marzá, que había presidido la entidad 
en 2009, fecha de celebración de los cincuenta años de la 
entidad, quien explicó las razones de la publicación. 
Seguidamente, tomó la palabra el autor, Pepe Palacio, 
que explicó en una breve síntesis, el contenido y la 
metodología empleada, tanto en el texto como en las 
ilustraciones. Juan Miguel Torres, en representación de 
la empresa taurina de la que forma parte y que rige los 

destinos de nuestra plaza de toros, dirigió unas breves 
palabras, destacando el sentimiento por no haber podido 
participar en la celebración del cincuenta aniversario ya 
que la plaza se les adjudicó en el 201 O y, finalmente, el 
alcalde de la ciudad, Jordi Romeu, comentó la publicación, 
extensamente, poniendo especial énfasis en como el 
autor da comienzo al libro y pone el punto final. 
Se cerró el acto con unas palabras de la dama que 
representó a la peña Pan y Toros, a quien se le entregó 
un obsequio. El libro está profusamente ilustrado y es de 
facilísima lectura ya que el autor le dedica un corto capítulo 
por cada año. La portada se ilustró con la reproducción de 
una acuarela del pintor J. Guimerá, expresamente realizado 
y dedicado al cincuenta aniversario de la sociedad. 
El libro consta de 264 páginas y se obsequia con un 
ejemplar a cada socio de la peña. 
Al finalizar el acto y en los salones de la misma peña, se 
sirvió un vino de honor a todos los asistentes al acto. 

In memóriam de José Flós Tomás 

José PalaCio Bover 

Apresto la pluma, la lanzo al aire en el 
momento de vibrar el clarín y dejo de 
echar cuentas galanas porque vocero 
también quiero ser, si se me permite 
y puedo, de la bondad del personaje 
como lo fui de la historia de la plaza de 
toros, sumaria y apretada historia, en la 
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que nada falta y nada sobra, creo. 
Toques de historia vieja que acompa
ñan al recuerdo alegre de las corridas 
reales de San Juan, hoy, recuerdo tris
te que, como un mal de tierra, acom
paña al vínculo afectivo. 
Un recuerdo que rescato de las últimas 
páginas de aquella crónica taurina 
y que languidece con el transcurrir 
de los días y la bendita calma que 
imprime la luz difusa invitándonos al 
trasnocheo tranquilo en esas noches 
de San Juan. 
Pero, estalla la luz del crepúsculo 
matutino. Y en Vinarós, por el sol, 
las cosas existen; son como los ma
ravillosos reflejos de los alamares de 
oro, de la chaquetilla torera. Como 
el brillo de los ojos confiados, entre
cerrados, de Pepet, José Flós Tomás, 
cuando le escuchaba agudizando 
su mirada, escudriñando con viveza 
pero, sin perder ese mirar a una rea-

lidad más allá de la presente, tras esa 
historia vieja, tal vez incomprensible 
o, quizá, buscando el paraíso perdi
do de sus 22 años, cuando sus co
mienzos en la plaza de toros. 
A pesar de que los recuerdos se le di
luían en la memoria, en la plática con 
él, intentaba recuperarla con su mira
da penetrante y diminuta, ayudado 
por ese hablar entrecortado y reitera
tivo, asegurándose de lo que explica
ba. Y de esos registros escondidos en 
la profundidad, lamiendo la poza de 
la memoria, recuperaba la percepción 
de su juventud perdida. 
El rostro de Pepet acusaba la erosión 
de la intemperie, surcado por arrugas 
profundas y, quizá, ese entrecerrar 
de los ojos invictos era consecuencia 
de protegerse del sol de tantos días. 
Porque Pepet no era hombre de 
sutilezas. Tenía el don de la humildad, 
pero, sin pérdida de orgullo. Su 
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transparencia era cristalina y a pesar 
de la erosión del tiempo, entre las 
arrugas de su rostro se vislumbraba, 
aún, la nobleza de la juventud. 
De trato muy respetuoso, el delgado 
torso inclinado por los años de 
laboreo en tierras de Les Capsades, 
volvía a concentrar la viveza de su 
mirada y con la misma sencillez nos 
hablaba de los toreros fijados en su 
memoria: Paquirri y el Soro. 
Hoy, notamos su ausencia en las 
dependencias de la plaza, su trajinar 
tranquilo en los corrales, sin perderle 
la cara al toro. Dicen que el toro muere 
sin desvelar sus secretos. Los suyos 
eran secretos de anchuelo, a voces en 
nuestra mente, de algo percibido con 
anterioridad. Así lo recordamos, ¡bello 
recuerdo!, pues, como decía Miguel 
Ángel Asturias, sólo de amores sin 
carne queda el recuerdo. 
Hasta siempre, Pepet. 
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Photobloggers exposen a l'auditori municipal 
X.Fiores 

L'auditori municipal acull una exposi
ció de fotografía del col·lectiu de fo
tografs aficionats Vinares Photoblog
gers. "El lloc on vise" recull la visió de 
diferents ciutats de Catalunya, la Co
munitat Valenciana, les Balears, el País 
Base i Portugal. 
Zambrean lulian Adrián i Agustín Pascual, 
dos fotegrafs aficionats de la comunitat 
Photoblogger vinarossenca que integren 
el col·lectiu Vinares Photobloggers, van 
ser els que van propasar portar fins a 

Vinares aquesta exposició col -lectiva, 
que recull un centenar d'imatges. Entre 
les fotografies, hi ha quatre de Vinares, 
i una capta el moment en que es 
realitzaven les prospeccions marines del 
projecte Castor. 
Vinares Photobloggers esta compost per 
un centenar de fotegrafs aficionats. El 
prexim dia 15 s'inaugurara a I'Espai d'Art 
de la Fundació una nova mostra d'aquest 
col·lectiu que ja va estar exposada al 
Mucbe, a Benicarló. 

Amics de Vinaros publica 'Vi na ros descrito 
por Francisco Al mela y Vives, l'últim 
número de la Biblioteca Mare Nostrum 

Carlos Elorduy presenta 
el se u tercer di se 

\ 
X. Flores 

~associació cultural Amics de Vinares ha presentat el 
número 24 de la Biblioteca M are Nostrum. Vinarós descrito 
por Francisco Almela y Vives, d'Agustín Delgado i Juan 
Bautista Codina, és una aproximació a aquest important 
escriptor i historiador nascut en 1901 . L'obra recorre, 
a través de textos originals d'Aimela y Vives, la relació 
d'aquest il·lustre vinarossenc ambla nostra ciutat. 

E. Fono/losa 

El cantautor valencia establert a 
Vinares Carlos Elorduy va donar 
a conéixer a la biblioteca pública 
d 'aquesta ciutat el seu tercer album 
de canc;ons, que porta per títol Tengo 
cosas que contarte. Des de fa un any ja 
esta interpretant els temes d'aquest 
disc en les seues diferents actuacions. 
"En els anteriors discos, em va semblar 
que m'havia excedit en la quantitat 
de canc;ons i en la forma de tocar-les, 
per aixe he preferit aquesta vegada 
abans cantar-les davant la gent i que 

busques un lloc ón 
desconnectar ... ? 
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la mateixa maduresa de cadascuna 
es guanyés el dret d'estar en un disc". 
El disc, amb onze temes, s'ha gravat en 
els estudis de Vinares Stockderock i el 
disc, que es pot adquirir a través de la 
web http://www.stockderock.net, sera 
presentat oficialment a l'auditori de Vi
nares el 30 de julio! a les 22.30 h. 
La regidora de Cultura, María Dolores 
Miralles, va remarcar que Elorduy viu a 
Vinares des de fa deu anys i compagina 
la seua faceta coma cantant ambla de 
professor de guitarra i cant. 
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Sessió informativa sobre la matrícula 
en línia a la Seu del Nord de I'UJI 
En aquesta sessió, els futurs estudiants 
que desitgen realitzar la matrícula 
en línia rebran informació sobre el 
procediment i alhora podran presentar 
la documentació en la Seu del Nord 
sense desplat;:ar-se al campus. 
Aquest curs academic 2010-2011 com 
ja es fa en els últims anys, el Servei 
d'lnfocampus de la Universitat Jaume 
1 ha programat diferents sessions 
informatives sobre el procediment 
de matrícula no presencial tant en el 
Campus del riu Sec com a les Seus de 
Vinaros i la Vall d'Uixó. 
A Vinares, Seu del Nord de I'UJI, 
la sessió informativa sobre el 
procediment de matrícula es 
realitzara el proper dimecres 21 
de julio! a les 17.00 hores en el saló 

d'actes de la Biblioteca Municipal (e/ 
Pilar 26). 
Aquestes sessions sobre la matrícula 
en línia, mitjant;:ant l'adre<;:a http:// 
matricula.uji.es, seran comunes per a 
tates les titulacions als graus i donaran 
informació als estudiants sobre les 
pantalles de matrícula, l'elaboració 
deis horaris, els credits ... L'objectiu de 
les sessions és facilitar la matriculació a 
tot l'estudiantat de I'UJI, especialment 
a l'alumnat de primer accés que es 
traba davant d'un tramit tan nou 
com important per a ell i vol gaudir 
amb seguretat de la possibilitat de 
matriculació no presencial. Es realitzara 
una connexió a l'assistent de matrícula 
de I'UJI i es mostraran les pantalles del 
procés de matriculació. 

HISTORIA ARTS LLETRES 
Organitzat per I'Associació Cultural Amics de Vinarós 

lnauguració de l'exposició antológica: 

Las sonrisas de don 
Antonio Carbonell 

Di a: 
16 de maig de 2010, divendres 
Hora: 
19.00 h 
Lloc: 
Local social (Sant Ramon, 13) 

ASSOCIACIÓ CULTURAL 
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Es repartiran invitaci entre tates aquelles persones interessades en assistir-hi al cicle, i es 
podran passar a recollir tots els dies de 1 O a 14 h i de 18 a 20 perla Fundació. 
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Juliol 
ID dissabte 
11 a 00,30 h Fira Medieval al Passeig Marítim Blasco lbáñez (activitats 
d'animació a partir 19.00 h) 

11 diumen9e 
11 a 00,30 h Clausura de la Fira Medieval al Passeig Marítim Blasco 
lbáñez (activitats d'animació a partir 19.00 h) 

13 dimarts 

18 h Taller infantil de papiroflexia a carrec de Serpentina Teatro a la 
Biblioplatja 

18 a 21 h lnauguració Exposició del Carme per Joaquim Simó a 
I'Auditori Municipal (del 13 al 18 de juliol) 

14 dimecres 

16,30 a 18,30 h Visita guiada al port pesquer i llotja del pei x d irig ida 
al públic infantil. Per mesures de sanitat i higiene, maxim 25 
persones. Cal inscripció previa a la Biblioplatja 

18 h Taller d'anglés a carrec de Kids&Us School of English a la 
Biblioplatja 

22,30 h Cinema sota les estrelles a l'av. de 1' Atlantic. 
Pel·lícula: El pastel de boda (tots els públics) 

~ 
11 ha 13,30 h Tallers de sensibilització mediambiental a les platges. 
Punt de trobada la Biblioplatja 

18 h Contes infantils a la Biblioplatja a carrec de Món Animació 

22,30 h Contes per a adults a la plataforma de fusta davant de 
l'estatua Costa i Borras, a carrec de Món Animació 

16 divendres 

FESTIVITAT DIA DEL CARME 

12 h Processó marítima i ofrena floral a la Verge del Carme 

22,30 h Teatre pera adults a carrec de la Cía Pot de Plom amb l'obra 
"Con la iglesia hemos topao" a I'Auditori Municipal 

17 dissabte 

23 h Revetlla a l'esplanada del port. A continuació Castell de toes 

20 dimarts 

22 h lnauguració IX Cicle de Curtmetratges "Agustí Comes" . 
Projecció 4 curts fina listes a la Fundació Caixa Vinarós 

21 dimecres 

NIT DE LA CULTURA 
(Demana el díptic sobre esta magica nit a la Tourist lnfo Vinarós) 

16,30 a 18,30 h Visita guiada al port pesquer i llotja del peix dirigida 
al públic infantil. Per mesures de sanitat i higiene, maxim 25 
persones. Cal inscripció previa a la Biblioplatja 

18 h Taller d'anglés a carrec de Kids&Us School of English a la 
Biblioplatja 

coixo 

vinarós 

~e Juliol 
Au~itori Mu11icipal 

~e Vi11aros 

-
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fiestas de la Vir§en del Carmen 
16Y17DEJULIODE2010 VINARÜS 

MARTES DÍA 13 DE JULIO 
A las 19:00 h Inauguración de la VIl Exposición de Fotos Antiguas "Temas del 
Mar'; en el auditorio municipal Ayguals de lzco. Del 13 al 18 de julio, ambos 
inclusive, de 11 :00 a 13:00 h y de 18:00 a 21 :00 h. Fotos de la colección de D. 
Joaquín Simó Federico. 

VIERNES DÍA 16 DE JULIO 
A las 11 :00 h En la lonja, misa solemne en honor a la Virgen del Carmen, con la 
actuación de la Coral García Julbe. 
Seguidamente, ofrenda floral a la Virgen del Carmen y toque del Silencio a cargo 
del trompetista Antonio Barberá. Acabada la misma, se prolongará la procesión 
desde la lonja hasta la parroquia Santa Magdalena. 
A las 13:00 h En la explanada de la lonja torrada de sardinas para el público en 
general. 

SÁBADO DÍA 17 DE JULIO 
A las 11 :30 h Natación. 
A las 13:00 h Comida de hermandad para pescadores, en activo y jubilados, y 
familiares. 
A las 23:00 h En la explanada de la antigua lonja, junto al reloj solar, gran verbena 
popular. 
A las 24:00 h En la playa del Fortí, gran castillo de fuegos artificiales. 

SÁBADO DÍA 24 DE JULIO 
A las 19:30 h En la parroquia de Santa María Magdalena, misa en honor de los 
pescadores y familiares fallecidos. Toque del Silencio a cargo del trompetista 
Antonio Barberá. 

El cabildo de la Cofradía de Pescadores San Pedro de Vinarós se reserva el 
derecho a cambiar o suspender cualquier acto, si las circunstancias así lo 
aconsejan. 

Patrocinado por: 
Ayuntamiento de Vinarós Cofradía de Pescadores 

San Pedro de Vinarós 

1 O juliol 201 O 

Del13 al18 de julio!, exposició del CARMEN 
Lloc: Auditori Municipal 
Organitza: Regidoria de Cultura 
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PESCA 

Mar con veda arrastrera 
Al igual que años anteriores, en esta época del año comenzó la parada biológica de las barcas 
de arrastre, que tendrá lugar en los meses de julio y agosto, al igual que los otros puertos de la 
provincia, uniéndose el presente año el de Sant Caries. 
La actividad pesquera durante esta semana ha resultado buena, pues ha reinado el buen tiem~o 
y se ha visto recompensado por las buenas extracciones de pescado azul. El lunes entre d1ez 
traíñas pillaron 3.000 cajas de boquerón a 12 €/ caja (12 kg) . El martes once 1/ums atraparon 3.300 
cajas de seitó a 17. Y el miércoles nueve barcas desembarcaron 1.500 cajas de oro azul, que se 
valoró a 15 y 200 de cabal lita se cotizó sobre 9 €/caja. . 
Las barquitas trasmalleras operan muy bien. La mayoría lleva langostinos a 25 €/kg, sep1a a 1 O, 
palaí a 12 y m abre a 7. Otras llevan pagel de 2 a 15 (según tamaño), sargo a 6, pulpo roque ro a 6, 
galera a 1 o, caracol a 12 y roncador, aspet, raspallón y lisa de 1 a 3. Varias pillaron pala y rombo a 

25, jure/as a 3 y 1/iri a 4. . . . 
El langostero faenó por zonas profundas y rocosas y sus extracciones las vend1o a 45 €/caJa, el 
//amanto/ a 25, la gallineta a 17, el/fu<; a 7 y la escrita a 4. 
Un marrajero arribó hace varios días de pescar en e Ita mar con anzuelo albacora a 5 €/ kg, japuta 
a 6 y pez espada a 1 O. 

Ecos de 'Mar' 
Cada día son más las posibilidades de aprovechamiento de las proteínas de origen pesquero 
para el desarrollo de envases. Efectivamente, el envasado es un factor fundamental para la 
conservación y protección de alimentos, en especial, frente a los procesos oxidativos y el deteno~o 
microbiano, ya que evita alteraciones por pérdida de agua, por la acción de la luz, por la pres_enc1a 
de oxígeno, etc. Hasta ahora se han utilizado materiales de origen sintético, ocasionando res1duos 
no biodegradables que afectan el medio ambiente. 
La industria transformadora pesquera a base de residuos de piel, espinas, vísceras, etc., obtiene 
por hidrólisis del colágeno la gelatina y colabora en la elaboración de postres o helados; _en 
farmacia, la cubierta de cápsulas; en productos cosméticos para hidratar el cabello Y la piel; 
en la fotografía la base para películas y papeles y el pegamento. Y por último en la capacidad 
filmogénica para envasados de productos alimenticios, que en la mayoría de casos los cubre por 
completo y se puede fundir con el cocinado. Por lo que además de servir como alimento puede 
evitar la contaminación por envases. 

IQ(iJW 
Alatxa 24.063 kg 
Seitó 208.363 
Atún rojo 4.913 
Maire 422 
Raja 435 
Batoideos 10 
Besugo 517 
Boga/xucla 3.026 
Bonito 62 
Burros 183 
Caballa 2.928 
Vetes 794 
Congre 166 
Gall 363 
Orada 950 
Escualos 48 
Móllera 1.338 
Gallineta 153 
Sorell 15.982 
Esparrall 1.748 
Llenguado 500 
Sarg 73 

24 

Lliri 
Llobarro 
Panagal 
Mabre 
Aranya 
Pagell 
Pe luda 
Peix espasa 
Ll u~ 
Rap 
Espet 
Rodaballo 
Rubios 
Moll 
Morralla 
Sardina 
Mero 
Letxa 
Bacoreta 
Sorella 
Bacaladi lla 
Lli sa 
Pag re-dentol 

PARTE ESTADfSTICO MAYO 2010 
1.342 

61 
235 
333 
783 

24.028 
1.028 

194 
15.058 

3.488 
306 

25 
403 

4.028 
3.22 1 

44.43S 
8 
4 

10 
5.358 
5.491 

744 
70 

Bis 
Gatet 
Roncador 
Rata 
Pa lometa 
Tig re 
Corva 
Miseri a 
Peix de rei 
Mamona 
Varios 

TOTAL. ............... . . 

CRUSTÁCEOS: 
Cranc 
Escamarla 
Llagost í 
Ga lera 
Llagosta 
Gamba 
Llamantol 
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Aquests caragols tan fins els utilitzaven la 
gent del mar vinarossenca, per penjar-los 
amb un fil al coll deis bebés quan els sortien 
les dents, perqué la seua forma incitava que 
el xiquet se'l posés a la boca, i en intentar fer
hi un mos amb les genives, el caragol se li 
escorria la majoria de vegades sense fer-li mal. 
Tambéésconegutcomaporcellana.Encastellase'ls 
anomena caurfi porcef.lana. En anglés graycowry. 
En alemany, birnen-kauri. 1 en francés, porclaine 
poire. El seu nom científic és Zonaria pyrum. 
Aquest bonic mol·lusc pertany a la família 
deis cipreids, té una petxina llisa, piriforme, 
amb obertura eixamplada al centre i amb la 
vora dentada. l'últim gir cobreix per complet 
els anteriors. El dors és convex i la part inferior 
aplanada. Els extrems de la petxina sobresurten 
un poc. Tota la seua superfície és molt lluenta. 
La seua talla va de 2,5 a S cm. 
~s de color taronja amb bandes imprecises 
marrons i amb taques poc definirles. Les dents 
són blanc crema. El cos carnós de l'animal té un 
cap amb dos tentacles que a la base tenen els 
ulls pedunculats. El seu peu blanquinós, organ 
de locomoció, pot expandir-se per reptar amb 
eficacia. 1 el seu sac és intestinal. Es reprodueix 
a !'octubre. Diposita els ous en capsules 
ovígeres que vigila fins que es desclouen. 
Vi u sobre fons durs al costat de vegeta ció de 1 O a 
40 m de profunditat. 
A Asia en el segle x1x, encara es va emprar com 
a moneda de canvi. La Gran Bretanya i Portugal 
van conservar aquest tipus de moneda en les 
seues colonies i van introduir-la amb aquesta 
finalitat deis seus pa"isos asiatics a Africa. 

468 TOTAL. ......................... . 
134 
34 MOLUSCOS: 
25 Calamar 

385 Sepió punxa 
10 Pota 

21 O Sépia 
169 Polp roquer 
106 Polp blanc 
180 Polpa 
69 Almeja 

379.485 

1.432 
270 

1.356 

Cara gol 

TOTAL ..... .. . 

Resumen 
ARRASTRE 
CERCO 

3.647 

361 
103 

13.468 
1.639 
1.057 
1.584 

54 
33 

771 

19.084 

491 
74 
13 
10 

por modalidades: 
110.587 
274.397 

5.117 PALANGRE 
TRASMALLO Y OTRAS ARTES 12.11 5 

Totalproducción ............ 402.216 



Gas par Redó 

Dos importantes eventos deportivos 
han macado esta semana la brillante 
trayectoria de nuestros magníficos 
deportistas locales Remigio Queral y 
Mónica López. 
El primero, gran atleta de prestigio 
afincado desde hace muchos años en 
Vinarós -por lo que se puede considerar 
sin duda un vinarocense más-, logró 
un destacado segundo puesto en la 
clásica Cursa de Muntanya de Benassal, 
que este año cumplía su 6• edición, en 
donde Remigio después de realizar una 
magnífica carrera de 21 km de recorrido 
de montaña tuvo que ceder faltando 
poco para la meta y debido al intenso 
calor ante Cristóbal Adell, máximo 
favorito al triunfo final. 
El segundo éxito para nuestro deporte 
local -éste completo- fue en natación y 
corrió a cargo una vez más de Mónica 
López, la fantástica nadadora del Club 
Natació Vinarós que demostró con 
creces que es la mejor de la comunidad 
autonómica en las pruebas a nado a 
mar abierto. La joven Mónica en un 
alarde de facultades y fuerza física 
pulverizó a todas sus rivales entrando 
como ganadora absoluta de la XXX 
Travesía de Sant Pere de Benicarló en la 
que participaron más de 200 nadadores 
de varias comunidades autónomas. 
Desde aquí felicitamos tanto a Móni
ca como a Remigio por sus éxitos, de
seando que su trayectoria competitiva 
continúe en alza. 

~!A~'5"'·-'o .. :~.;..T~ 
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de la comarca 
www.fotospai.com 
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ATLETISME. C.Esportiu Aigües de Vinarós 

Atletes vinarossencs als nacionals d'atletisme 

Alba Sánchez, bronze en 
el Campionat d'Espanya 
Promesa 

Els millors atletes espanyols sub'23 van disputar el 
passat cap de setmana, 3 i 4 de juliol, el Campionat 
d'Espanya Promesa a Calvia (Mallorca). En dos 
jornades de matí i tarda, tant en disabte com 
en diumenge, van participar-hi un total de 390 
atletes, 206 deis quals eren homes i 184 dones. 
Com ja és habitual no hi podien faltar les nostres 
marxadores Andrea Cabré (C. Esportiu-Aigües 
de Vinarós) i Alba Sánchez (Lieida U.A.), que un 
any més acreditaven la marca mínima exigida 
per la RFEA. La prova de 10.000 metres marxa va 
ser molt dura a causa de les altes temperatures i 
l'altíssim percentatge d'humitat, més del 90%, el 
dissabte a les 9 de la nit. A pesar d'aixó les nostres 
marxadores van estar molt bé, ja que Andrea va 
finalitzar cinquena, amb 53'15'; i Alba tercera, amb 
49'58" i medalla de bronze en la prova nacional, 
que va resultar ser un exit esportiu i d 'organització. 
D'altra banda, l'atleta i entrenador del C. 
Esportiu Aigües de Vinarós, Gaspar Mateu, va 
competir en el 1 r Campionat Esportiu Europeu de 
Policies i Bombers que es va celebrar a Andorra. 
Concretament, en la prova de salt de perxa va 
resultar guanyador i en la prova de llan<;ament de 
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pes va acabar cinqué, amb un millor llan<;ament 
de 10,59 metres. 
El próxim cap de setmana els vinarossencs Jahve 
Fernández, Daniela Murgueitio, Gaspar Mateu 
i Andrea Cabré participaran en el Campionat 
Autonómic Absoluta I'Aifas del Pi (Marina Baixa). 
Perla seua banda, Kevin Ripollés i Sofia Limón ho 
faran en el Campionat d'Espanya Juvenil a Nerja 
(Malaga); mentre que Alba Sánchez participara en 
el Campionat Absolut de Catalunya a Mataró. 
Felicitats pels exits aconseguits i moltíssima 
sort a tots. 

Antonio A del/ Puchi, del Club Esportiu Aigües Vi na ros, y Juan jo Panisello, del Club Triatlon Ji Ji Ja Ja, 
participaron en la lronman de N iza. Prova lroman d'Antonio Adell 
Tiempo Final de 70h09; posición general (705), posición grupo de edad (32), quedando cerca para las plazas que 
dan para ir al Campeonato del Mundo en Hawaii. 

Club de Cazadores " SAN SEBASTIAN " 
PUENTE . 73 -APOO . ~ 189 

12500 \IINAAOS 

El Club de Cazadores San Sebastián informa 
que todos los socios (domiciliados inclusive) 

deben pasar por la oficina del club para recoger 
el recibo, así como una cartulina de color amarillo. 

En horario de 20:30 a 22:00 h los viernes (excepto 
el último viernes de cada mes). 



PATINATGE ARTÍSTIC. Club Patinaje Artístico Vinaros 

El Club Patinaje Artístico Vinaros consigue los primeros 
puestos en elll Trofeo de Niveles Tere Piqueras 
El pasado sábado 19 de junio se celebró 
en Mislata el 11 Trofeo de niveles Tere 
Piqueras. El Club Patinaje Artístico 
Vinaros participó en este evento con 13 
patinadoras y 1 patinador, quedando 
muy bien clasificados y consiguiendo 
en casi todos los niveles el primer 
puesto. A continuación, se detallan las 
clasificaciones obtenidas: 
NIVEL D 
Luis Jose Maldonado Salazar 
4° clasificado 

Álex Pujol Gómez so u 

Zeidat del Mar Maldonado Salazar 
9a clasificada 
NIVELC 
Carla Ferre Gómez 1 a clasificada 
Anabel Aran Torrente 2a u 

Aida Beltran Gil 7a u 

NOVELB 
Iris Pujol Gómez 1 a clasificada 
Laia Porcar Santos 3a u 

Marta Beltran Paulo 6a u 

NIVELA 
Anna Gil Berbel. 
1 a clasificada 
Lucia na Valentina Uva 12a u 

APTITUD 
Claudia Miñana García 
1 a clasificada 
Gemma Urgellés Cerda sa u 

TERCERA CATEGORIA 
Marina Banasco Fonollosa 
4a clasificada 

Maria Gomis Miralles y Almudena Gómez 
Beltrán, patinadoras del Club Patinaje 
Artístico Vinaros, participarán el día 
9 y 10 de julio en el Campeonato de 
España de Patinaje Artístico, en categoría 
juvenil que tendrá lugar en Valladolid. 
Ambas patinadoras representarán a la 
Comunidad Valenciana. 
No es la primera vez que dichas pati
nadoras participan en un campeona
to nacional. Para las dos patinadoras 
éste es su tercer año en los naciona
les. Cabe destacar que cada vez han 
conseguido mejores clasificaciones, 
así que desde estas líneas animamos 
a Maria y Almudena para que sigan 
trabajando y lleven el nombre de Vi
naros hasta los primeros puestos del 
nacional. 
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PESCA. Club La Lubina Vi na ros 

VI concurso pesca del C.P. D. La Lubina 
El pasado sábado día 3 de julio se celebró el sexto concurso, en la 
modalidad de parejas, del Club de Pesca Deportiva La Lubina, que 
tuvo lugar en la costa norte, el roquer, desde las 20:00 a las 08:00 
horas. Con una mar en calma y calor asfixiante los cuarenta socios 
participantes disfrutaron de una muy buena jornada de pesca ya que 
se llegó a capturar más de 61 kilos de pescado. 
Dando por terminado la jornada pesquera las parejas ganadores 
fueron las siguientes: 

1" Antonio Carrasco Romero y A. Carrasco Sanz (8,230 kg) 
2a José A. Queral y Anastasia Sanchez (6,09S kg) 
3a Rosa Roig y Ramiro Boix (4,860 kg) 

Miguel Vila y Jan Cervenka pescaron la pieza mayor, una corba de 
1.670g. 
Felicitar a todos los participantes y en especial a los ganadores. Os 
emplazamos para el próximo concurso en la modalidad de parejas, 
que será el día 24 julio en la costa norte de las 20:00 a las 02:00 horas. 
Recordaros que el próximo domingo día 11 de julio, de las 09:00 a 
las 12 horas, hay concurso de infantiles. Os animamos a que llevéis a 
vuestros hijos al concurso y a los más peques, a que se animen. 
Club Pesca Deportiva La Lubina 

FUTBOL.Escola Futur Vinaros 

¡Nuevo plazo de preinscripción! 
Debido al aumento del número de equipos del Futur 09 
Vinaros, se amplía el plazo de preinscripción gratuita hasta 
el15 de julio. 

Debido al mayor número de equipos con los que va a contar el 
Futur 09 Vinaros para la temporada próxima que dará comienzo 
en septiembre, se ha ampliado el periodo de preinscripción 
gratuita con el que se obtiene un 10% de descuento en la 
matrícula. 
Realiza tu preinscripción gratuita antes del 1S de julio, y 
obtendrás un descuento del 1 O% sobre la matrícula de la 
próxima temporada. 
Más información en la oficina Aguilera S (plaza San Va lente, no 
11 de Vinaros), al teléfono 692.18.60.62, o en; 
www .e seo 1 a f u t u r .es . 

¡Ya ha empezado el campus del futur! 
El lunes dio comienzo el campus de fútbol, el primero que 

se realiza en Vinaros, con la participación de entrenadores 
del Futbol Base del Villarreal CF, y con la ilusión de muchos 
niños de pasar unas horas pasándolo bien, jugando al fútbol 
y mejorando ciertos aspectos de tecnificación y coordinación. 

Puedes encontrar más información e imagenes del campus en 
www .e seo 1 a fut u r.e s 



BAMESAD. Club BAMESAD de Cocemfe Maestrat 

Bamesad participa en la Travesía Adaptada 
del Grau de Castelló 

Los días 1, 2, 3 y 4 de julio se celebró 
en el Grau de Castelló el Universal 
Sport Party, un evento lúdico de
portivo que comprende más de 40 
actividades deportivas tanto acuá
ticas como terrestres. Dentro de las 
actividades acuáticas, el sábado día 
3 se celebró la Travesía Adaptada 
para personas con discapacidad, 

en las modalidades de 200 y 800 m, 
donde el club Bamesad de Cocemfe 
Maestrat participó en la modalidad 
de 200 m con cuatro nadadores: 
Julia Grañana, Jonatan Guardino, 
Ramón Llátser y Jordi Ribera. Desta
car la gran actuación de todos ellos, 
especialmente de Jonatan que con
siguió la tercera plaza. 

MOTOCICLISME. Peña Moto GP Vinaros 

El pasado día 25 de junio la peña Moto GP Vinaros organizó una matinal 
de tandas en el circuito de Calafat. Todo el que asistió se lo pasó muy bien, 
ya que el tiempo acompañó y nadie sufrió ningún percance. La mañana 
se remató con un arras a banda cocinado por Piti y ayudantes. El próximo 
encuentro será con la cena de verano. 
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NATACIÓ. Club Nata ció Vi na ros-Cala Montero 

El Club Nata ció Vi na ros- Cala Montero, ca m pió 
autonomic en categoria alevina masculina 

El dissabte 19 i diumenge 20 de 
juny, primer cap de setmana de les 
Festes i Fira de Sant Joan i Sant Pe re, 
12 joves nadadors del Club Natació 
Vinaros - Cala Montero es van 
desplac;ar a Torrevella per participar 
en el Campionat Autonomic en la 
categoría alevina. 
Hi van prendre part 34 clubs de la 
nostra Comunitat, que van portar 
257 nadadors per tal de lluitar per 
aconseguir les millors posicions en 
aquest campionat autonomic. 
Representan! el nostre club van 
participar-hi : María Compte, Laia 
Albiol, Laia Casanova, Llúcia Jaime, 
Jesús Sancho, Eric Folch, David 
León, Joan Ferrer, Héctor Segura, 
Dany Brites, David Miranda, i 
Xavier Bordes. Tots ells ho van fer 
forc;a bé; s'ha de tindre en compte 
que per poder participar en un 
campionat autonomic s'han de 
obten ir unes marques forc;a difícils 
d 'aconseguir, fet que ens dóna una 
idea del merit i del gran nivell que 
tenen tots els que aconsegueixen 
participar-hi. 
L'actuació del nostre club va ser 
extraordinaria perque van quedar 

BIRLES. Club de Birles Vi na ros 

per davant de potents equips com 
són el C.N . Piscis, I'Eix, el Petrer, el 
Valenciano ... Aixo ens va fer saltar 
d'alegria ja que som els actuals 
campions autonomics. 
Al primer lloc aconseguit pels xics, 
s'hi ha d'afegir la 1 9a posició de les 
xiques, la qual cosa no esta gens 
malament si tenim en compte que 
només érem 4 nadadores i que hi 
van participar 34 clubs de la nostra 
Comunitat. 
En les proves per equips es va 
aconseguir medalla d'or en la prova 
de 4x200 m lliures, plata en 4x100 
m lliures i plata en 4x1 00 m estils, i 
a escala individual: 
Dany Brites (medalla d'or en 1.500 
m lliures, plata en 200m brac;a i 100 
m brac;a), Joan Ferrer (medalla d'or 
en 100 m esquena), Héctor Segura 
(medalla de plata en 100m esquena 
i bronze en 200m papallona), David 
Miranda (medalla de plata en 100m 
papallona i bronze en 200 m estils) 
i Jesús Sancho (medalla de bronze 
en els 400 m ll iures). 
L'enhorabona a tots els nadadors 
i als nostres grans entrenadors, 
Isidro i Albert. 

Sensacional triunfo del Club de Birles Vinarós a la /liga 2009-2070 
de la territorial de Tarragona 



GIMNASTICA RÍTMICA. 
Club Mabel de Benicarló 

Tania González, tercera de la 
C.Valenciana en gimnasia rítmica 

El pasado día 12 de junio se 
celebró en Calp (Marina Alta) el 
campeonato de gimnasia rítmica 
Copa Comunidad Valenciana. 
La gimnasta Tania González de 
14 años quedó clasificada en un 
merecidísimo tercer puesto en la 
modalidad individual con aro. 
Tania lleva entrenando desde los 8 
años en el Club Mabel de Benicar
ló y gracias a su entrega y esfuerzo 
ha obtenido diversos trofeos. 
Ella y su conjunto de 5 niñas más 

<1.\ 

han estado en varias ocasiones a 
puertas de clasificarse en los cam
peonatos de España quedando 
en 4• posición en la Comunidad 
Valenciana. 
Pronto empezará a entrenar 
nuevamente con su conjunto 
para intentar obtener nuevos 
logros y desde aquí su familia y 
amigos queremos desearle de 
todo corazón que consiga su 
sueño: llegar a ser campeona de 
España. ¡Ánimo! 

CICLISME. Escuela ciclismo Vinarós 

Reunión de las escuelas ciclismo 
en Benicarló 
El pasado sábado día 3 Benicarló albergó la reunión 
de escuelas de ciclismo de la provincia de Castellón. 
En la prueba hubo un gran número de participantes ==:::-
entre los cuales se encontraban alumnos de las 
escuelas de Valencia y de Catalunya. 
Resultados del encuentro: 
Gincana Carrera 
Promesas 1 o año 
Helena Casanova Sancho 6• 11" 
Berta Orts Macip 2• 10• 
Promesas 2° año 
Pau Orts MICIP 30 60 

El passat 29 de juny la Penya Bar<;a 
Vinares, com cada any, va entregar els 
trofeus a la regularitat. En la foto, els 
representants de l'escola del futbol base 
del Vinares. Volem felicitar-los pels títols 
aconseguits i pel bon treball que han 
dut a terme durant aquesta temporada 
tots els equips. Enhorabona a tots i en 

Raúl Casanova Sancho 
Denís Segarra Doménech 
Principiantes 2° año 
Joan Castell Casanova 
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La próxima semana se celebrará en Castellón el 
campeonato autonómico de escuelas de ciclismo de 
la Comunidad Valenciana. ¡Ánimo! Y hacerlo lo mejor 
que podamos. 

1. 28 

10 juliol 2010 

especial al president de I'Escola Futbol 
Base Vinares, Juanjo Mir, i al director 
esportiu, Tomás Blasco Oms. 
Així mateix, la Penya com cada any 
va entregar un premi a l'esportista 
destacat soci de la nostra penya. 
Enguany va ser Mark Blasco Valiente. 
Enhorabona. 

LIGA LOCAL 
FÚTBOL SALA VINARQS 
EQUIPOS e ::J 
Se comunica a los que estén interesa
dos en formar nuevos equipos para la 
próxima temporada, que para poder 
participar ya pueden pedir informa
ción o inscribirse. 
Contacta con nosotros en los 

teléfonos: 

66 723 925 

f\87 615 790 
Te esperamos. 



Edictes: L'Ajuntament informa: L'Ajuntament 

Procedimiento: Licencia 
ambiental. de acuerdo 
con la ley 2/2006 de 5 de 
mayo de Prevención de la 
Contaminación y Calidad 
Ambiental 
Solicitante: Diseño Logística 
y Distribuciones Textiles 
Levantinas S.L. 
Registro de entrada: 15-06-10 
Expediente núm.: 9203 
Actividad: Comercio venta ropa 
Emplazamiento: plaza San 
Antonio 39 bajos 

Solicitante: David López 
Martínez 
Registro de entrada: 24-05-1 O 
Expediente núm.: 8042 
Actividad: Bar Restaurante 
Emplazamiento: avda. Pablo 
Ruiz Picasso 25, local2 

Procedimiento: Licencia 
ambiental, de acuerdo 
con la ley 2/2006 de 5 de 
mayo de Prevención de la 
Contaminación y Calidad 
Ambiental 

BANDO HAGO SABER 
Que ante la llegada de los meses de julio y agosto, 
que coinciden con periodos vacacionales y de 
mayor descanso de la población, de conformidad 
con lo dispuesto en la Ordenanza de Convivencia 
Ciudadana, aprobada por este Ayuntamiento, se 
recuerda a los vecinos que: 
Los ruidos, tanto si son producidos por voces 
como por elementos mecánicos, electrónicos 
o de otro orden, en lugares de uso público 
(calles, plazas, jardines ... ) no podrán perturbar 
la tranquilidad ciudadana, en especial el 
descanso nocturno, con tonos desconsiderados, 
respetándose siempre los usos de la correcta 
convivencia social. 

Concurs fotografic del IV Centenari 
Dintre de les activitats programades amb moti u 
del IV Centenari de !'arribada de la relíquia de S t. 
Sebastia a Vinares, la comissió organitzadora, 
ha organitzat un concurs de fotografíes 
relacionades amb aquest esdeveniment. 
Podran participar-hi totes les persones que 
ho vulguen, sempre que no siguen fotografs 
professionals. 
Les bases de participació seran les següents: 

Procedimiento: Licencia 
ambiental. de acuerdo 
con la ley 2/2006 de 5 de 
mayo de Prevención de la 
Contaminación y Calidad 
Ambiental 
Solicitante: Sebastián Gombau 
Sospedra 

Solicitante: Claudia Calina 
Ni chita 
Registro de entrada: 14-05-10 
Expediente núm.: 7466 
Actividad: Gimnasio 
Emplazamiento: e/ San Pascual 
28- el Remedios 19 

El periodo de descanso nocturno se entiende 
comprendido entre las veintidós horas hasta 
las ocho horas de la mañana del día siguiente. 
Excepto los sábados o vísperas de festivos que 
será desde las veinticuatro horas hasta las nueve 
horas de la mañana siguiente. 

• Es podra presentar un maxim de 4 
fotos per participant. 

• La data maxima de presentació sera el 
30 de juliol de 201 O. 

• Les fotografíes es portaran en CD o 
paper de mida normal. 

• No s'admetran muntatges fotografics. 
• Les fotografíes es portaran a la 

Fundació Caixa Vinares, al carrer deis 
Socors, 64, acompanyades d'un sobre 
tancat que contindra les dades del/la 
participant. A la part visible del sobre 
es posara el lema o títol de la foto. 

Registro de entrada: 31 -05-10 
Expediente núm.: 8413 
Actividad: Taller reparación 
automóviles 
Emplazamiento: Polígono 
industrial Vinaros calle B2, 
nave 1S 

Procedimiento: Licencia de 
instalaciones eventuales, 
portátiles o desmontables 
de acuerdo con el Decreto 
52/2010 de 26 de marzo del 
Consell. 
Solicitante: Associació de Firers 
Mediterrani 
Registro de entrada: 18-03-10 
Expediente núm.: 4014 
Actividad: Atracciones feriales 
Emplazamiento: Recinto ferial 
en paseo de Fora del Foral 

La intensidad de los ruidos no deberá superar 
los 35 decibelios. No obstante, se estará a lo 
determinado en la normativa específica cuando 
reduzca el límite máximo estipulado. 
Igualmente, se recuerda la imposibilidad de 
iniciar nuevas obras que puedan ocupar la vía 
pública u ocasionar ruidos superiores a los 
permitidos durante los meses de julio y agosto. 
El incumplimiento de las normas anteriores 
y de las demás previstas en la Ordenanza de 
Convivencia Ciudadana se reputará como 
infracción de la misma y será sancionado de 
conformidad con la citada Ordenanza. 

Entre totes les fotografíes presentades, es 
fara una exposició durant el mes d'agost a les 
cavallerisses de l'ermita, santuari de la Mare de 
Déu de la Misericordia. 

Procedimiento: Licencia 
ambiental, de acuerdo 
con la ley 2/2006 de 5 de 
mayo de Prevención de la 
Contaminación y Calidad 
Ambiental 

de la Feria de San Juan y San 
Pedro 

De conformidad con lo estableodo en el Titulo V-Instalaciones eventuales, portátiles o 
desmontables, articulo 102, el proced1mtento de refetencia se somete a 1nformac1ón pública 
por plazo de 7 días, para que las personas fisicas o jurídicas, asociaciones vecinales y cuantos 
lo consideren oportuno formulen las alegaciones que tengan por convenientes. B expediente 
se podrá exammar en el departamento de actividades de este ayuntamiento de 10 a 14 horas. 

Lo que se hace público para su conocimiento y 
cumplimiento. 
Vinares, 1 de julio de 201 O Jordi Romeu Llorach, 

alcalde presidente 
del Ayuntamiento de 

Vino ros 

Entre aquestes fotografíes seleccionades, 
s'escolliran tres premis 1 r, 2n i 3r premi, lliurats 
perla comissió organitzadora del IV Centenari. 

,-
Mercado Medieval en Vi na ros: L'Ajuntament informa: 

Días: 9, 1 O y 11 de Julio. 
Ubicación: Paseo marítimo 
(Paseo Blasco lbáñez) 
Organizan: Patronat 
municipal de Turisme y Ruiz 
Medievales 

10 de julio 
Apertura a las 11 :00 
De 11 :00 a 11 :30 Apertura del 
Mercado con la presentación a los 
asistentes por parte de un juglar 
que narrando historias hablara de la 
época en la que se encuentran. 
De 11:30 a 14:00 Después de la 
presentación se realizaran talleres 
de pintura y juegos educativos 
para niñ@s por parte de cuatro 
personajes mitológicos: 
De 14:00 a 16:00 Jornada 
Gastronomica, las tabernas y 
puestos de alimentos, están en 
esta franja horaria, en su mayor 
actividad, y los aromas y sabores, se 
adueñan del entorno. 
De 19:00 a 20:00 Representación 
de una obra teatral para niños. 

• Obra; El buen Dragón. 
De 20:30 a 23:30 Actuación de 
cuatro personajes a lo largo del 

Mercado Medieval vestidos de 
bufones medievales. 

• 
De 21:00 a 23:00 Jornada 
Gastronomica, las tabernas y 
puestos de alimentos, están en 
esta franja horaria, en su mayor 
actividad, y los aromas y sabores, se 
adueñan del entorno. 
24:00 a 24:30 Coreografía de baile. 
Cuatro personajes bailan en la zona 
habilitad para actividades El Lago 
De Los Cisnes entre otros, vestidos 
de hadas y elfos. 
De 11 :00 a 23:00 A lo largo de esta 
franja horaria distintos puestos 
de artesanía realizan talleres y 
demostraciones según su actividad. 

11 de julio 
Apertura a las 11 :00 
De 11 :00 a 12:30 Apertura del 
Mercado con tambores y malabares 
desfilando a lo largo del Mercado 
Medieval e interactuando con el 
publico asistente y con los artesanos 
y artesanas. 
De 12:30 a 14:00 Globos y juegos 
para niñ@s; A los niños y niñas que 
lo deseen se les pintara la cara y 
se les darán globos con distintas 
formas tales como espadas, flores y 

sombreros entre otros. 
De 14:00 a 16:00 Jornada 
Gastronomica, las tabernas y 
puestos de alimentos, están en 
esta franja horaria, en su mayor 
actividad, y los aromas y sabores, se 
adueñan del entorno. 
De 19:00 a 20:00 Representación 
de una obra teatral para niños. 

• Obra; Piratas. 
De 20:30 a 23:30 Actuación de un 
Dúo cómico a lo largo del Mercado 
Medieval. 
De 20:30 a 21:30 Cuenta 
cuentos. En la zona habilitada 
para actividades dos personajes 
contaran cuentos y harán participar 
a los peques. 
De 21:00 a 23:00 Jornada 
Gastronomica. Las tabernas y 
puestos de alimentos, con sus 
aromas y sabores se adueñan del 
entorno. 
24:00 a 24:30 Coreografía de baile. 
Cuatro personajes bailan en la zona 
habilitad para actividades, Réquiem 
por un sueño entre otros, vestidos 
de paganos medievales. 
De 11:00 a 23:00 A lo largo de esta 
franja horaria distintos puestos 
de artesanía realizan talleres y 
demostraciones según su actividad. 

LAjuntament de Vinares ha 
iniciat un procés de participació 
pública per abordar el 
desenvolupament del nou 
polígon industrial previst a la 
partida de les Soterranyes. 
Dins de les activitats de 
participació programades, s'ha 
previst una primera jornada 
informativa, oberta a tota la 
ciutadania, on s'abordaran 
els aspectes paisatgístics de 
l'entorn de l'ambit d'actuació, 
exposant la caracterització 
paisatgística efectuada en la 
zona i demanant informació 
sobre les preferencies deis 
ciutadans. 
La jornada tindra lloc el proxim 
15 de juliol, a les 18.30 hores, en 
el saló d'actes de la Biblioteca 
Municipal de Vinares (ubicada 
a la plac;a de I'Hort deis 
Escribanos s/n). 
El que es fa públic als efectes 
oportuns. 
Lalcalde, Jordi Romeu Llorach. 
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ESQUELES 

ANIVERSARIS 1f' 

t so Aniversario de 

José Luis Beltrán Vinuesa 
Que nació el 21 de junio de 1954. 

Que falleció cristianamente en Tortoso el día 2 
de junio de 2002, o los 47 años de edad. 

E.P.D. 

Tu familia te recuerda 
con mucho cariño siempre. 

lf 1° Aniversario de 

Bienvenida Vinuesa Ayza 
Que nocí6 el 22 de julio de 192 4. 

Que falleció crístíonomente en Vinoras el día 11 
de julio de 2009, o los 84 años de edad. 

E.P.D. 

Sus afligidos: Esposo, hilos, nueras, nietos, biznietos 
y demás familiares le recordarán siempre. 

Vinar05, julio 201 O 

lf so Aniversario de 

Mercedes Miralles Castell 
Que falleció cristianamente en Vinarbs 

el día 9 de julio de 2002, o los 72 años de edad. 

E.P.D. 

TU FAMIUA 11 UCUEIDA CON CARIÑO. 
Vinorbs, julio 2010 

En recuerdo de 

Sebastián Vidal Arnau 
Que falleció cristianamente el 1 O de julio de 1975 

M0 Pepa Rabosa Vaquer 
Que falleció cristianamente el 5 de julio de 1990. 

TUS HUOS, FAMILIA Y AMIGOS NO OS OLVIDAN. 
Vinorbs, julio 201 O 

iO JUlio! 2010 

ESQUELES 1f' 

ir Rogad o Dios por el olmo de 

Cayetano Gomis Belso 
Que falleció cristianamente en Vinares 

el día 2 de julio de 201 O, o los 79 años de edad. 

E.P.D. 

Tus afligidos: Esposa, hilos, nietos, hermanos y demás 
familia te recordarán siempre con mucho cariño. 
La familia GOMIS-FRANCO agradece las muestras de 

condolencia y apoyo recibidas por parte de familiares y amigos. 

Vinarós, julio 201 O 

ir Rogad o Dios por el olmo de 

Francisco Aixendri Favá 
Que nació en Tortoso el 11-08-1923 
y falleció cristianamente en Vinoros 

el día 17 de junio de 201 O, o los 86 años de edad. 

E.P.D. 
Sus afligidos: Esposa, hijo, hija política, cuñadas, sobrinos y 

demás familia ruegan una oración por el eterno descanso de su alma. 
La familia AIXENDRI-GARGALLO agradece las muestras 

de condolencia recibidas. 
Vinarós, julio 2010 

fF::\ FUNERARIA JULIAN ~ 
\::!J TANATORIO SAN SEBASTIÁN ~ 

SERVICIO PERSONALIZADO 
CREMACIONES 

TRASLADOS NACIONALES E INTERNACIONALES 

SERVICIO 24 HORAS 
964 41 09 09 
608 66 20 39 

SERVICIO PARTICULARES Y COMPAÑÍAS 
PÍDANOS PRESUPUESTO 



FARMACIES DE GUARDIA 
HORARI DE GUARDIES 

de 8 a 24 hores · Fora d'aquest horari 
contacteu amb la Policia Local: Tel. 964 407 704 

10 juliol FERRER pi. SantAntoni, 39 

11 juliol ROCA c. Sant Francesc, 6 

12 juliol GUIMERA pi. Parroquial, 11 

13 juliol ADELL av. Pius XII (can!. Picasso) 

14 juliol SANZ c. Pont, 83 

15 juliol VALLS zona turistica nord, 11 

16 juliol MATEU c. Sant Francesc, 103 

TELEFONS D'INTERÉS 
Ajuntament 964 40 77 oo 
Aigües de Vinarós 964 40 77 67 
Ambulatori (cita previa) 964 47 75 00 
Ambulatori (urgéncies) 964 45 57 57 
Biblioteca 964 45 95 90 
Casal Jove 964 40 03 14 
Cerrajero 24h La solución rápida 627 849 392 
Cerrajero 24h Vimar 667 60 70 86 
Contribucions 964 45 47 52 
Cultura 964 40 79 61 
Creu Roja Vinarós 964 45 94 64 
Ecoparc 1 Recollida de mobles 964 40 78 03 
Emergéncies 112 
Emergéncies ambulancia 670 00 89 32 
Ermita de Vinarós 964 45 68 47 
Escala d'Art 964 45 38 02 
Escala de Música 964 45 62 03 
Centre de Formació de Persones.l\dultes '1Jibertaf" 964 45 30 44 
Consell Munidpal de Formació de Persones.l\dultes: 964 40 7 4 93 
Gas bula 964 45 11 24 
Gruas y taxis Jaime Bas. S .L. · 24 horas 964 40 11 11 
Guardia Civil 964 40 71 40 
Hisenda 964 40 22 11 
Hospital (centraleta i habitacions) 964 47 70 00 
Hospital (cita prévia) 964 47 71 60 
lnfodona 964 45 64 52 
lnformació i Turisme/OMIC 964 45 33 34 
INSS (Seguretat social) 964 45 13 50 
ITV 90212 00 13 
Participació Ciutadana 900 50 63 76 
Patrona! d'Esports 964 45 46 08 
Patronal de Turisme 964 45 52 53 
Policia Local 964 40 77 04 
PROP 964 456 234/012 
Radio Taxi Vinarós 964 45 51 51 
Recollida d'animals perduts 964 45 00 07 
Registre civil 964 45 28 77 
Registre de la propietat 964 45 18 14 
SERVEF (Oficina d'ocupació) 964 45 05 16 
Serveis Socials 964 45 00 75 
Taxi Larca 600 600 333 
Victimes de la violencia de génere 016 

HORARI DE MISSES 
Parrciquia arxiprestal de 1' Assumpció: Laborals: 9.00 i 20.00 h. Festius: 
9.00,12.00 i 20.00 h. Capilla La Asunción, en el camping, a las 19 h. 
Convent Divina Providencia: Laborals: 19.30 h. Festius: 9.30 h 
Parrciquia de Santa Magdalena: Laborals: 8.30 i 19.30 h. Dissabte: 19.30. 
Diumenge: 9.00, 11.30 i 19.30h 
Sant Roe: Dissabte: 20.30h Guliol i agost) 
El Canne deis Mariners: Festius: 10.15 h 
Residencia de Sant Sebastia: Laborals: 9.00 h. Festius: 10.00 h 

AUTOBUSOS 
• VINARÓS - BARCELONA 
De dilluns a divendres: 5.55, 6.55, 8.35, 13.15, 15.15 i 17.15. 
Cap de setmana i festius: 6.55 i 17.15 
BARCELONA- VINARÓS 
Dedillunsadivendres: 10.00,13.00, 15.00, 16.30,18.00, 19.30i21.30. 
Dissabtes: 11 .00, 16.30 i 21 .30 Diumenges i festius: 11 .00 i 21 .30. 
Parada: Av. Llibertat 
'Confirmeu sempre f'horari al telefon: 90211 98 14 · HIFE 
• VINARÓS-CASTELLÓ 
Per autopista diari: 8.30, 15.00 i 22.00 (Av. Llibertat i Hospital) 
Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.20, 13.20 i 19.05 (Av. Picasso) 
Per N-340 diumenges i festius: 13.20 i 18.50 (Av. Picasso) 
Tots els autobusos surten 1 O min. abans del pare de les Caterinetes 
CASTELLÓ-VINARÓS 
Per autopista diari: 6.20, 13.00 i 20.10 (arribada Hospital, Picasso). 
Per N-340 de dilluns a dissabte: 8.15, 13.20 i 19.00 (arribada Av. 
Picasso). 
Per N-340 diumenges i festius: 8.50 i 16.20 (arribada Av. Picasso) 
'Confirmeu /'horari a/964 40 19 36 ·AUTOS MEDITERRÁNEO 

• VINARÓS-MADRID 
DIUMENGES DIARI DIARI EXPRÉS 

Vi na ros 00,30 10,30 16,00 
Madrid 07,00 17,30 22,35 

MADRID-VINARÓS 
DIUMENGES OIARI OIARI EXPRÉS 

Madrid 01 ,00 08,00 15,00 
Vi na ros 07,55 15,10 21 ,35 

• VINARÓS-SARAGOSSA 
Diari: 7.00 i 15.30 
SARAGOSSA-VINARÓS 
Diari: 10.45 i 15.30 
Parada: Av. Llibertat 
Confirme u sempre f'horari al telefon: 902 11 98 14 · HIFE 

• VINARÓS-CASTELLÓ (continua a Valencia) 
De dilluns a divendres: Vinarós 7.30, Castelló 8.45, Valencia 9.45 
Dissabtes: Vinarós 7.30, Castello 9.30,Valencia 10.30 
• VALENCIA-CASTELLÓ-VINARÓS 
De dilluns a divendres: Valencia 13.30, Castelló 15.00, Vinarós 17.00 
Dissabtes: , Valencia 14.00, Castello 15.00,Vinarós 17.00 
• VINARÓS-TORTOSA 
De dilluns a divendres: 5.55, 7.00, 7.45, 10.30, 13.00, 15.00, 
15.30, 17.00, 18.00, 19.00 i 19.45 
Dissabtes: 7.00, 7.45, 9.00, 10.30, 15.30, 17.00 i 18.30 
Diumenges i festius: 7.00, 9.00, 15.30 i 17.00 
TORTOSA-VINARÓS 
De dilluns a divendres: 6.15, 8.25, 11.30, 13.15, 14.25, 14.30, 
14.45, 17.30, 19.00, 19.05, 19.45, 21 .15 i 23.15 
Dissabtes: 6.15, 8.25, 10.35, 13.15, 14.25, 17.00, 19.00 i 19.05 
Diumenges i festius: 10.35, 13.15, 14.25, 18.30, 19.00 i 19.05 
Parada: Av. Llibertat 
Confirmeu sempre f'horari al telefon: 90211 98 14 · HIFE 
• VINARÓS-ULLDECONA-STA. BARBARA-TORTOSA 
De dilluns a divendres: 8.45 
TORTOSA-STA. BARBARA-ULLDECONA-VINARÓS 
De dilluns a divendres: 14.45 
• VINARÓS-ULLDECONA-LA SÉNIA-ROSSELL 
De dilluns a divendres: 12.30 i 17.00 
ROSSELL-LA SÉNIA-ULLDECONA-VINARÓS 

Parada: Av. Llibertat De dilluns a divendres: 6.17 i 7.30 
*Confirmeu sempre f'horari al telefon. 902 02 09 99 ·AUTO RES Parada: Av. Llibertat 

• VINARÓS (AV. PICASSO)- ST. MATEU • CATÍ · De dilluns a divendres no festius ·AUTOS MEDITERRÁNEO 

VINARÓS HOSPITAL ST. JORDI TRAIGUERA CANET LAJANA ST. MATEU XERT ANROIG CA TI 
8.00 8.05 8.20 8.30 8.35 8.55 Continua a Morella 
13.30 
16.00 
18.15 

13.35 
16.05 
18.20 

13.50 
16.20 
18.35 

14.00 
16.30 
18.45 19.00 

14.10 
16.40 
19.10 

14.35 
16.55 
19.25 

14.20 
Continua a Morella 

19.45 19.50 20.00 

CATÍ • ST. MATEU • VINARÓS (AV. LLIBERTAT 1 CATERINETES) • De dilluns a divendres no festius ·AUTOS MEDITERRÁNEO 

CA TI ANROIG XERT ST. MATEU CANET LAJANA TRAIGUERA ST.JORDI HOSPITAL VINARÓS 
6.30 6.40 6.45 7.00 7.25 7.35 7.40 7.45 8.00 8.10 

Sortida de Morella 8.00 9.00 9.15 9.25 9.35 9.50 10.00 
14.45 15.00 15.10 15.20 15.35 15.45 

Sortida de Morella 16.00 17.00 17.15 17.25 17.35 17.50 18.00 

AUTOBUSOS VINAROS • BENICARLÓ • PENÍSCOLA 
• VINARÓS (Església)-BENICARLó-PENÍSCOLA 

6.45, 7.30, 8.00, 8.30, 9.00, 9.30, 10.00, 10.30, 11 .00, 11.30, 12.00, 
12~1~~1D~1~~1~~1~~1~~1a~1a~17.~ 
17.30, 18.00, 18.30, 19.00, 19.30, 20.00, 20.30, 21.00, 21.30 i 22.00 
Els autobusos surten 1 O minuts abans del Pare de les Caterinetes 

AUTOBUSOS URBANS 
• ZONANORD 
DE DILLUNS A DIVENDRES 
Vinaros (Av. Picasso per Llibertat)- Zona nord (Deveses): 8.10, 
9.15, 9.55, 11 .05, 11.45, 12.55, 13.35, 14.45, 15.25, 16.35, 17.15, 
18.25, 19.05, 20.15 
Zona nord (Deveses)- Vinaros (Església): 7.30, 8.30, 9.35, 10.15, 
11.25, 12.05, 13.15, 13.55, 15.05, 15.45, 16.55, 17.35, 18.45, 19.25, 
20.35 
DISSABTE, DIUMENGE 1 FESTIUS(*) 
Vinaros (Av. Picasso per Llibertat)· Zona nord (Deveses): 9.10, 
9.50, 11 .00, 11.40, 12.50, 16.40, 17.20 i 18.30 
7ftM nft•" tnouooool - Vinaros (Església): 9.30, 10.10, 11.20, 

i 18.50 

Sortdl~ .lnibadaa 
it)¡ii!•tj VINAR S VALtNCIA 
Reg. Exp. 7.20 9.05 

PENÍSCOLA-BENICARLó-VINARÓS (Av. Llibertat i Caterinetes) 
7.30, 8.15, 9.00, 9.30, 10.00, 10.30, 11 .00, 11 .30, 12.00, 12.30, 
1~~1D~1~~1~~1~~1~~1a~1a~17.~17,~ 
18.00, 18.30, 19.00, 19.30, 20.00, 20.30, 21.00, 21.30, 22.00, 22.30 i 
23.00. *Tots els autobusos tenen parada a /'Hospital 

• ZONASUD 
DE DILLUNS A DIVENDRES 
Vinaros (Església)· Zona sud (Aiguadoliva): 7.50, 8.50, 10.35, 
12.25, 14.15, 16.05, 17.55, 19.45 
Zona sud (Aiguadoliva per Colonia Europa) - Vinaros (Av. 
Llibertat): 8.00, 9.00, 10.50, 12.40, 14.30, 16.20, 18.10, 20.00 

DISSABTE, DIUMENGE 1 FESTIUS(*) 
Vinaros (Església)- Zona sud (Aiguadoliva): 10.30, 12.20, 18.00 
Zona sud (Aiguadoliva per Colonia Europa) - Vinaros (Av. 
Llibertat): 9.00, 10.45, 12.35, 16.30, 18.15 

~~'1 diari 
Reg. Exp. 8.28 9.21 10.17 dissabte 10.35 diari 

noméslírrs~ lort. 

9.56 10.34 11 .21 .J!Wl~on. 12.57 13.50 14.31 diari 

12.19 13.18 14.18 diari Alaris 15.05 15.51 16.36 diari 
12.53 13.37 14.30 diari Regional 16.10 17.10 18.10 .®!~~~ 
13.50 14.25 15.15 diari Arco 16.50 17.44 18.19 diari 

13.56 14.48t 15.48 diari Reg. Exp. 17.00 17.57 18.52 diari 
16.48 17.25 18.21 diari Talgo 17.07 18.00 18.35 diari 

18.58 19.40 20.25 Alaris 20.50 20.48 21 .28 diari 

19.03 19.56 20.10 21 .02 21 .53 



HORARIO 
DE VERANO 

DE LUNES A VIERNES 
de 6h. mañana a 7h. tarde 

SÁBADOS 
de Sh. mañana a lh. tarde 

NO CE AMO 
AL MEDIODÍA 
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